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 (Jednání svoláno na 12.00 hodin.) 

 

 

 Starosta m ěstské části Praha 10 Ing. Milan Richter (dále 

jen p ředsedající): Dobrý den!  

 

 Nejprve se omlouvám, že jsem zm ěnil čas za čátku zasedání 

zastupitelstva o p ůl hodiny d říve, ale bylo tomu tak proto, že 

dnes by poprvé m ělo fungovat elektronické hlasovací za řízení, 

které máte p řed sebou. 

 

 P ůlhodinka je ur čena pro nácvik, protože to p řece jen 

nebude úpln ě jednoduché, každý systém na za čátku funguje 

trochu jinak. I když jsem byl zvyklý hlasovat na 

elektronických hlasovacích za řízeních, i já se budu muset 

s tímto za řízením seznámit. 

 

 Máme tady profesionály, kte ří nás provedou všemi 

možnostmi, jak hlasovat. Pokud mohu za čít, každý máte p řed 

sebou i tuto karti čku (ukazuje) a pokud ji zasunete do otvoru 

pro ni ur čeného, budeme postupovat spole čně.  

 

 Pokud tuto kartu zasuneme, m ělo by naše jméno zhruba po 

t řech vte řinách zezelenat. (D ěje se.) M ůžete si tak ov ěřit, že 

jste v systému p řihlášeni a že m ůžete hlasovat. 

 

 Od p říšt ě bude provedena úprava v tom smyslu, že jména 

nebudou uvád ěna podle abecedy, ale podle jednotlivých 

politických stran, což bude p řehledn ější pro vás pro všechny. 

Bude tomu tak s ohledem na p ředsedy jednotlivých politických 

klub ů, kte ří m ě o to požádali. 
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 Na obrazovkách vidíte, že p řítomných je 31, nep řítomni 

jsou 4, omluven je jeden. Je to Radek Lojda, jehož jméno je 

zvýrazn ěno modrou barvou. 

 

 Kolega Svoboda není p řihlášen, kolega Š ťastný je omluven, 

kolega Uhlí ř zatím p řítomen není, takže jeho jméno je 

vyzna čenou barvou oranžovou. Jinak jsme p řihlášeni všichni. 

 

 Nyní bych dal prostor zástupci spole čnosti, která nám to 

tady instalovala, aby nás provedl základem. D ěkuji. 

 

 

 Pan ****** : Dobrý den, vážené dámy, vážení pánové! 

 

 Moje jméno je ****** , jsem ze spole čnosti AV Media a jsem 

zodpov ědný za instalaci tohoto konferen čního hlasovacího 

systému, který zde byl nainstalován. 

 

 Prosím o prezentaci. 

 

 Zcela v úvodu shrnutí funkcí celého tohoto systému . 

V rámci zadání bylo úkolem řešit následující body. 

 

-  Zajišt ění transparentního hlasování a možností 

přehledného zobrazení jednotlivých výstup ů, což je z řejm ě 

bod nejd ůležit ější. 

 

Byla zde instalována celá řada LCD a plazmových obrazovek, 

abyste dob ře vid ěli jak pr ůběh řízení diskuse, tak pr ůběh a 

výsledky hlasování a také možnost zobrazení vstup ů vašich 

notebook ů nebo p ředložených návrh ů.  

 

 Dalším z požadavk ů byla  
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-  jednozna čná identifikace zastupitel ů, 

-  vytvo ření záznamu z jednání, a to jak záznamu video, tak 

audio, a doufejme i  

-  zkrácení časů jednotlivých jednání. 

 

Dalším z klí čových bod ů bylo 

 

-  zajišt ění živých AV p řenos ů, tzn. že ve 13 hodin, kdy 

zřejm ě za čne oficiální část vašeho zasedání, bude 

prost řednictvím webových stránek toto jednání v četn ě 

výstup ů z hlasování zp řístupn ěno. 

 

Před vámi jsou diskusní jednotky konferen čního systému. 

 

 Všichni jste to s kartami zvládli skv ěle. To, že jste 

kartu zasunuli správn ě, poznáte podle toho, že se také 

rozsvítí zelená kontrolka p římo v rámci vaší jednotky. 

 

 Kartu je t řeba zasouvat čipem sm ěrem k sob ě a čipem sm ěrem 

dol ů. 

 

 Jestliže budete opoušt ět jednací sál, je dobré, abyste ho 

opustili se svou kartou, protože jinak by mohlo doj ít k n ějaké 

nepříjemnosti, že by t řeba n ěkdo hlasoval za vás apod., 

protože ve chvíli, kdy je karta v systému, jste v n ěm i vy a 

jste pln ě autorizováni. 

 

 Nyní k první části, kterou je vlastní diskuse . 

 

 Ve chvíli, kdy se spustí proces diskuse, uvidíte t abulku, 

ve které se m ůžete jednotliv ě řadit. Stisknutím velkého 

červeného tla čítka dojde k tomu, že se p řihlásíte do diskuse a 

váš mikrofon za čne červen ě blikat. Prosím kohokoliv z vás o 

ukázku. (D ěje se.) 



P10-018523/2012 

 
 
Zveřejn ěna je upravená verze stenozáznamu z d ůvodu dodržení p řiměřenosti 
rozsahu zve řej ňovaných osobních údaj ů podle zákona č. 101/2000 Sb., o 
ochran ě osobních údaj ů.  
 

5 

 

 Může se vás p řihlásit více. Vidíte, že tabulka je pom ěrn ě 

dost dlouhá, a mikrofon bliká. Bude svítit trvale červen ě ve 

chvíli, kdy vám p ředsedající sch ůze p řid ělí slovo. Ten to m ůže 

udělat v rámci po řadí, ale m ůže to ud ělat také mimo po řadí. 

Toto rozhodnutí je čist ě na n ěm. 

 

 Časové limity z ůstaly tak, jak jste byli zvyklí, tzn. 3 

minuty á p řípadn ě další 3 minuty prodloužení, tj. se čtení dvou 

přísp ěvk ů.  

 

 (Dotaz pana starosty, jak se p řihlásí on.) 

 

 Stisknete a mluvíte automaticky ihned. Platí to je nom pro 

předsedajícího, který má p řednostní slovo. 

 

 Pokud jde o technickou poznámku, takto probíhá 

přihlašování do diskuse a bude-li se n ěkdo z vás chtít 

přihlásit s technickou poznámkou, k tomu slouží menší  červené 

tla čítko. Mikrofon je následn ě aktivován až po výzv ě.  

 

 Druhým režimem je režim hlasování, kdy v podstat ě 

používáte t ři tla čítka, která p řed vámi v tuto chvíli blikají 

oranžov ě, zelen ě, bíle, a červen ě 

 

-  ANO,  

-  NE a  

-  zdržel se. 

 

(Různé dotazy.) 

 

 Poj ďme si to v tuto chvíli vyzkoušet nejlépe prakticky.  

Shrnuli jsme základní funkce tohoto systému, máme p ro vás 
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připravenu jak diskusi, tak n ěkolik testovacích hlasování. 

V rámci toho bude nastaven i časový limit pro hlasování. 

 

 

 Předsedající: Vyzkoušejme si jednotlivé funkce. 

 

 Do diskuse se hlásí dr. Kleslová. 

 

 (Probíhá ov ěřování na dalších jménech.) 

 

 D ěkuji. 

 

 Pokud se n ěkdo p řihlásí, ale už mluvit nechce, protože to 

už n ěkdo vyjád řil p řed ním, stejným tla čítkem se odhlásí a 

jeho jméno z obrazovky zmizí.  

 

 (Op ět zkouška na n ěkolika jménech, dále zkouška 

s technickou poznámkou.) 

 

 

 Pan ****** : Pokud jde o hlasování, sta čí říct, že chcete 

hlasovat.  

 

 (Zkouška hlasování.) 

 

 Ozve se gong a za čne b ěžet časový limit. 

 

 

 Předsedající: Zelen ě ozna čená jména znamenají, kdo byl 

PRO, červen ě kdo byl PROTI, a bíle kdo se zdržel hlasování. 

 

 Najd ěte si své jméno a ov ěřte si, jestli jste stiskli to, 

co se vám objevilo. (Ov ěřování.) 
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 Pan ****** : Můžeme zkusit druhé hlasování s tím, že stále 

je nastaven časový limit 15 vte řin, ale velmi pravd ěpodobn ě 

dojde k jeho zkrácení. 

 

 Zkuste se, prosím, se svým názorem vejít t řeba do 5 

vte řin. 

 

 

 Předsedající: Všichni si to zkusíme. Kdo je  

 

-  pro, 

-  proti, 

-  zdržel se? 

 

(Probíhá hlasování.) 

 

Myslím, že p ůvodní nastavení na 15 vte řin bude 

nejvhodn ější. Prozatím ho ponechme, na p říštím jednání 

zastupitelstva toto nastavení t řeba zkrátíme. 

 

 Můj dotaz zní: jak se na obrazovce budou zobrazovat 

přihlášení z řad ob čanů? 

 

 

 Pan ****** : Pro ob čany jsou ur čeny bezdrátové mikrofony, 

které jsou p řipraveny pro vystoupení v prostoru 

administrativy, nebo mohou použít tento mikrofon. 

 

 Ješt ě jedna d ůležitá informace: jestliže chcete hovo řit 

odtud, je pot řeba si vzít s sebou kartu, zde je také pro kartu 

svod, aby vám to mohlo kontrolovat čas, a vložit ji u tohoto 

řečnického pultu, anebo m ůžete samoz řejm ě hovo řit z místa. 
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 Předsedající: Buďto budete hovo řit z místa, pak jste 

zapojeni, nebo chcete hovo řit čelem k zastupitel ům a v tom 

případ ě musíte mít kartu. 

 

 

 Pan ****** : Pokud se týká ob čanů, budou bu ď hovo řit odtud 

nebo pomocí bezdrátového mikrofonu. Oni musí s ohle dem na 

administrativu nahlásit své jméno, v tu chvíli ho z aneseme do 

systému a v okamžiku, kdy budou hovo řit, na obrazovkách se 

objeví jejich jména. Není možné, aby se p řihlášený ob čan řadil 

v rámci diskuse, protože to je p ředmětem elektronického 

systému a v podstat ě nelze nikoho dalšího, kdo není 

autorizován kartou, v rámci tohoto systému a v rámc i diskuse 

autorizovat. 

 

 Má ješt ě n ěkdo další k systému n ějaký dotaz? 

 

 (Díl čí dotazy na jednotlivá tla čítka.) 

 

 B ěhem 15 vte řin m ůžete libovoln ě měnit svá rozhodnutí. 

 

 

 Předsedající:  Ve chvíli, kdy řídící sch ůze si pot řebuje 

vy řídit r ůzné formality, p ředá řízení sch ůze n ěkterému ze 

svých koleg ů, ale ti si musí sednout na mé místo. 

 

 

 Pan ****** : Je možné to p řepnout k nim. 

 

 

 Předsedající: Dobře, pak je to ideální.  
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 Kolegyn ě, kolegové, myslím, že vše je jasné, ale jenom pro 

pořádek, d říve než za čneme. 

 

 Stát se m ůže tém ěř cokoliv, protože nejsme na tento zp ůsob 

hlasování zvyklí, sám o sob ě si nemyslím, že bych byl t ěžko 

chápající, nicmén ě i mn ě na za čátku, když jsem na podobném 

zařízení hlasoval, se stalo, že jsem se spletl, takže stát se 

to m ůže každému. 

 

 Pokud se spletete, zvedn ěte ruku, pokud se v pr ůběhu 

hlasování n ěco stane, hlasování zopakujeme. Nebude to problém. 

Pokud bude n ěkdo hlasovat jinak nebo karti čka m ůže být 

povytažená, upozorn ěte na to. Kolegové, t řeba i z jiných 

politických stran, s oblibou d ělají r ůzné fígle, že povytahují 

karti čku. 

 

 Musíte si proto vždy zkontrolovat, jestli jste zap ojeni a 

jak kdo hlasuje. 

 

 Opakuji, že stát se m ůže cokoliv, není v ůbec nevhodné 

přihlásit se, a odhlasujeme to znovu. 

 

 V p řípad ě, že nastanou závažné problémy, u n ěkterých v ěcí 

jsem p řipraven nechat hlasovat postaru, tzn. zvednutím ruk y.  

 

 O slovo se hlásí pan tajemník Slavík. 

 

 

 Pan Slavík: Děkuji. Mám d ůležité upozorn ění. 

 

 Po ukon čení zasedání zastupitelstva karti čky odevzdáváme, 

protože známe z praxe magistrátu, že se často ztrácejí, i když 

vás z toho podezírat nechci. Nicmén ě rad ěji je budeme 
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odevzdávat a p ři dalším jednání zastupitelstva je op ět 

obdržíte.  

 

 

 Předsedající: Děkuji. S technickou poznámkou se hlásí pan 

kolega Narovec.  

 

 

 Pan Narovec: Chci se zeptat, jestli má p ředsedající 

možnost uvedených 15 vte řin prodloužit. 

 

 

 Pan ****** : Ne, v takovém p řípad ě se hlasuje znovu.  

 

 

 Předsedající: Pokud tato lh ůta uplyne, jsou dv ě možnosti: 

 

-  buď ten, kdo se spletl, upozorní, že se spletl, že 

pot řebuje v systému p řehodit, 

-  anebo zopakujeme hlasování pro zmate čnost. 

 

 

Pan ****** : V systému není možné p řehodit. 

 

 

 Předsedající: Dobře, pak musíme hlasovat znovu. Jestliže 

se n ěkdo splete, p řihlásí se a upozorní na to, že se spletl, 

nebo jsem si to rozmyslel apod., budeme muset hlaso vat znovu. 

 

 O slovo se hlásí paní kolegyn ě Suchá. 

 

 

 Paní Suchá: Uvědomila jsem si, že v pr ůběhu t ěchto 15 

sekund ješt ě můžete své rozhodnutí zm ěnit. 
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 Pan ****** : Ano, to je možné b ěhem t ěchto 15 vte řin m ěnit. 

Ve chvíli, kdy zazní záv ěre čný gong, vytvo ří se soubor, který 

je v podstat ě neměnný, needitovatelný, kde jsou jednozna čné 

výsledky.  

 

 Je to číslováno číselnou řadou, takže je naprosto 

jednozna čné, ke kterému bodu se to vztahovalo. Je samoz řejm ě 

trvale po řizován audiozáznam, takže i b ěhem jednání je možné 

zpětn ě p řehrát ur čitou část tohoto audiozáznamu. Krom ě toho je 

celý systém nahráván i v rámci celku. 

 

 (Další dotaz.) 

 

 Aby nebylo možné zp ětn ě v ěci m ěnit, je nutné, aby i 

původní soubor byl needitovatelný. To znamená, že nov é 

hlasování bude mít nové číslo, které bude následn ě p ři řazeno 

k danému usnesení. 

 

 

 Předsedající: Dobře. Ptám se, zda je v tuto chvíli vše 

všem jasné. (Nikdo se s dalším dotazem nehlásí.) 

 

 D ěkuji panu ******  a p řerušuji jednání na 5 minut. 

 

 Sou časn ě prosím p ředsedy jednotlivých politických stran, 

aby p řišli k p ředsednickému stolu, abychom mohli spole čně 

probrat ur čitou záležitost, ostatní se mohou p řipravit na 

„ostrý“ start. D ěkuji. 

 

 

x x x 
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 Předsedající: Ze strany pana ******  zde mám p řipomínku k 

zahájení. Prosím, máte slovo. 

 

 

 Pan ****** : Vážení zastupitelé, vážené zastupitelky, nemám 

nic ke konkrétním bod ům, které budete probírat, ale dovolil 

bych si vás na za čátek vašeho jednání požádat o projevení úcty 

k muži, který byl naším prvním prezidentem a který nás na 

konci prosince opustil.  

 

 Je dobrým zvykem zahájit jednání takovéhoto sboru minutou 

tichu. Považoval bych to za vhodné i vzhledem k tom u, že jeho 

t ělesné ostatky jsou uloženy na území naší m ěstské části.  

 

 Prosím o zvážení tohoto návrhu.  

 

 

 Předsedající: Myslím, že v tom problém nebude. Zahajme 

minutou ticha, prosím, povsta ňte. 

 

 

 (P řítomní povstávají a minutou ticha uctívají památku 

zemřelého Václava Havla.) 

 

 

 D ěkuji. 

 

 Prosím, aby se na obrazovkách zobrazilo, kolik je nás 

přítomno. 

 

 P řítomno je nás 33, nep řítomni jsou 2, z toho 2 jsou 

omluveni, takže konstatuji, že 9. zasedání zastupit elstva 

městské části Praha 10 m ůže za čít. 
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 Program jste všichni obdrželi, ale dovolil bych si  

navrhnout jeho rozší ření o bod  

 

„Návrh zn ění urgen čního dopisu ve v ěci sv ěření pozemk ů do 

správy m ěstské části Praha 10, a to pozemk ů parcelní číslo 

1125/5, 1125/6, 1125/7, vše v katastrálním území Vr šovice, a 

pozemků parcelní číslo 1463/1, 1463/9, 1463/23, 1463/24, 

1463/25 a 1463/26, vše v katastrálním území Strašni ce.“ 

 

 Prosím, abyste si tento bod za řadili jako bod číslo 13, 

což je poslední bod p řed bodem „Podání zastupitelstva“ a 

„Různé“. 

 

 Dále prosím, abychom si do bodu „Podání zastupitel stvu“ 

doplnili dopis, který jsme obdrželi, aby bylo u čin ěno 

povinnosti zadost. Jedná se o výpov ědi z bytu. 

 

 Kdo má n ějaký další návrh na úpravu programu našeho 

zastupitelstva?  

 

 O slovo se hlásí pan kolega Zoufalík. Prosím. 

 

 

 Pan Zoufalík: Dobrý den, dámy a pánové, chci se omluvit za 

to, že k materiálu k bodu číslo 6/6 byl p ři zpracování 

nedopat řením p řipnut bod číslo 6/2, takže tento materiál je 

rozší řen o n ěco, co tam nepat ří. 

 

 P řipomenu to p ři čtení návrhu usnesení p ředsedou 

návrhového výboru, ale na za čátku říkám, že došlo k tomuto 

nedopat ření, za které se omlouvám. 
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 Předsedající: Děkuji. Nevidím nikoho dalšího, kdo by se 

hlásil s n ějakým dalším návrhem, a proto vás v tuto chvíli 

žádám o hlasování k za řazení navrhovaného bodu číslo 13. 

 

Současn ě žádám naše skrutátorky, protože v tomto p řípad ě 

musíme ješt ě hlasovat ve řejn ě, jak jsme byli zvyklí. Nemáme 

totiž ješt ě schválený Jednací řád. Až od okamžiku, kdy bude 

schválen Jednací řád, budeme moci hlasovat pomocí nového 

elektronického systému. Musíme to tudíž odhlasovat standardním 

způsobem. 

 

 Kdo souhlasí s návrhem na dopln ění programu o uvedený 

urgen ční dopis, a ť zvedne ruku. (32) 

 Kdo je proti? (Nikdo.) 

 Kdo se zdržel hlasování? (2) D ěkuji. 

 

 Dále budeme hlasovat o návrhu p ředloženého programu jako o 

celku. 

 

 Kdo je pro takto navržený program, a ť zvedne ruku. (33) 

 Kdo je proti? (Nikdo.) 

 Kdo se zdržel hlasování? (1) D ěkuji. 

 

 Konstatuji, že dnešní zasedání zastupitelstva se b ude 

řídit tímto programem. 

 

 Dále musíme stanovit ov ěřovatele zápisu. 

 

´ Žádám pana Mgr. Neubauera a paní Ing. Čunátovou, zda by 

mohli ov ěřit zápis z dnešního jednání.  

 

 (Oba jsou p řítomni a s návrhem souhlasí.) D ěkuji. 

 

 Má n ěkdo n ějaký další návrh na ov ěřovatele? (Nikdo.) 
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 Myslím, že o ov ěřovatelích hlasovat nemusíme. 

 

 Pokud jde o zápis z minulého jednání zastupitelstv a, byl 

řádně ov ěřen a tudíž ho m ůžeme považovat za schválený. 

 

 

 P řistoupíme k projednávání jednotlivých bod ů schváleného 

programu.  

 

1. 

 

Návrh na zm ěnu Jednacího řádu zasedání zastupitelstva m ěstské 

části Praha 10. 

 

 

 Podle mých informací, je to uvedeno i v d ůvodové zpráv ě 

tohoto tisku, se návrhový výbor sešel, takže bych d ebatu 

k tomuto materiálu rozd ělil na dva okruhy, jak je to popsáno i 

v materiálu, tzn. na část A, kde je zm ěna Jednacího řádu 

v kontextu cvi čení, které jsme tu dnes absolvovali, tzn. 

zapracování elektronického hlasování do našeho Jedn acího řádu, 

protože kdybychom to neu činili, potom jakékoliv hlasování 

zastupitelstva by nebylo platné, a na část B.  

 

Pokud jde o část A myslím, že k tomu ani nebude n ějaká 

významná diskuse, nicmén ě pro jistotu se táži, jestli se n ěkdo 

k této části hlásí do diskuse, a to v četn ě pana kolegy ****** , 

který je p řihlášen. (Nikdo se nehlásí.) 

 

 Prosím proto p ředsedu návrhového výboru o vyjád ření.  
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 Pan Hošek: Už po zpracování tohoto materiálu, který máte 

před sebou, jsme dostali k části B ur čité dopln ění, a to k § 8 

odstavci 1, je to technická otázka, takže po konzul taci s 

odborníky navrhujeme doplnit odstavec 1 o následují cí text: 

 

 … … v ětšina všech člen ů zastupitelstva. „Nehlasuje-li pro 

žádný návrh ani proti návrhu k projednávanému bodu 1 ani 

nadpolovi ční v ětšina všech člen ů zastupitelstva, není p řijato 

žádné usnesení. P ředsedající nebo návrhový výbor zkonstatuje 

tuto skute čnost bezprost ředně po hlasování a tato skute čnost 

bude uvedena v zápisu z jednání zastupitelstva.“ 

 

Opakuji, že se jedná se o technické dopln ění odstavce 1 § 

8. 

 

 

 Předsedající: Děkuji. Ješt ě prosím o vyjád ření pana Mgr. 

Eksteina za právníky. 

 

 

 Pan Ekstein: Doplnil bych to ješt ě o to, že hlasovací 

zařízení zná pouze dv ě možnosti, a to 

 

-  schváleno a 

-  neschváleno, 

 

ale m ůže se stát, že usnesení nezíská pot řebný po čet hlas ů jak 

pro „schvaluje“, tak pro „neschvaluje“, takže tato možnost 

bude pouze zkonstatována do zápisu a v zápisu bude tato 

skute čnost uvedena. 
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 Předsedající: Děkuji. Omlouvám se, ale p řehodil jsem část 

A a B, takže část B je technická část týkající se hlasování, 

takže otevírám diskusi k této části. (Nikdo se nehlásí.) 

 

 Otevírám proto diskusi k části A, která se týká 

otev řenosti jednání zastupitelstva, a proto bych o úvodn í 

slovo požádal p ředsedu návrhového výboru a následn ě bych 

otev řel diskusi. D ěkuji. 

 

 

 Pan Hošek: Návrhový výbor v tuto chvíli k části A nemá 

žádný dopl ňující podklad ani materiál, a proto vycházíme 

z toho, co jsme projednali v návrhovém výboru a co je uvedeno 

v podkladovém materiálu, takže dáváme na zvážení za stupitel ů, 

aby každý hlasoval podle svých poznatk ů a tak, jak uzná za 

vhodné. 

 

 

 Předsedající: Děkuji a otevírám diskusi. 

 

 Do diskuse se hlásí pan tajemník Slavík. 

 

 

 Pan Slavík: Děkuji za slovo. S tímto materiálem nemám 

žádný problém s ohledem na transparentnost, p řípadn ě cokoliv 

jiného, ale na druhou stranu bych rád poukázal na d vě 

skute čnosti.  

 

 Jednou z nich je to, že pokud se zastupitelstvo ro zhodne 

pro to dávat materiály p ředem na web k dispozici ob čanům 

městské části, souvisí s tím to, že 

 

-  jednak musíme tyto materiály korigovat po právní st ránce, 

aby nedošlo ke zve řejn ění n ějakých skute čností, které by 
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pro nás mohly být posléze problémem. To obnáší to, že 

s t ěmito materiály budeme muset pracovat, budeme je mus et 

zaškrtávat, za čer ňovat, p řípadn ě elektronicky upravovat 

tak, abychom v nich neuvedli informaci, která je 

v rozporu se zákonem, takže upozor ňuji, že to bude 

náro čné technicky a zvýší to ur čité pracovní náklady 

Úřadu, nicmén ě s tím se n ějakým zp ůsobem vypo řádáme; 

-  jednak v poslední dob ě jsou aktivní n ěkteré ú řady státní 

správy, zejména pak Ú řad na ochranu osobních údaj ů, a to 

je z mého pohledu pon ěkud závažn ější. 

 

Tento Ú řad pom ěrn ě intenzivn ě torpéduje ostatní ú řady, 

včetn ě našeho, práv ě kv ůli zákonu na ochranu osobních údaj ů, a 

jen pro vaši p ředstavu nap říklad v rámci poskytování informací 

podle zákona číslo 106, kdy jsme povinni poskytovat informace 

ve lh ůt ě a následn ě je také zve řej ňovat na internetu, jsme 

postupovali p řesn ě v dikci tohoto zákona, uvád ěli jsme žádosti 

pouze se jménem, neuvád ěli jsme bydlišt ě, data narození ani 

rodná čísla a p řesto tento Ú řad s námi vedl správní řízení, 

při čemž v jednu chvíli nám hrozila pokuta až milion kor un, 

nakonec jsme dostali pokutu cca 60 tisíc korun za t o, že jsme 

zve řejnili jméno. 

 

 Upozor ňuji na to, že tím, že jsme zve řejnili žádost se 

jménem ob čana, který o tuto žádost požádal, byli jsme tímto 

Úřadem pokutováni a popohán ěni a jenom díky tomu, že jsme 

poměrn ě intenzivn ě komunikovali prost řednictvím právník ů, tato 

pokuta z řejm ě nebyla vyšší.  

 

 Já jenom na toto riziko upozor ňuji, nicmén ě v p řípad ě, že 

zastupitelstvo mi tento úkol jako nejvyššímu p ředstaviteli 

Úřadu uloží zpracovat, zapracovat a realizovat v prax i, sám 

bych rád m ěl stanovisko Ú řadu na ochranu osobních údaj ů, aby 
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nedošlo k n ějakému p řekro čení hranice zákona, protože by nám 

pak hrozily pom ěrn ě zásadní problémy. 

 

 Prosím ješt ě pana Mgr. Eksteina, aby toto doplnil po 

právní stránce. D ěkuji.  

 

 

 Předsedající: Také d ěkuji. Vidím, že je p řihlášen Martin 

Hejl, ale z řejm ě toto vystoupení doplní pan Mgr. Ekstein. 

Prosím.  

 

 

 Pan Ekstein: Pana tajemníka bych opravdu podpo řil 

v návrhu, zda nepožádat Ú řad pro ochranu osobních údaj ů, 

protože zákon o ochran ě osobních údaj ů ve svém § 45a) stanoví, 

že pokud bychom se dopustili správního deliktu tím,  že 

porušíme zákaz zve řej ňování osobních údaj ů, což je definováno 

zákonem pom ěrn ě vágn ě a široce a umož ňuje to velice široký 

výklad tohoto Ú řadu, hrozí nám v jednotlivém p řípad ě pokuta 

milion korun, a pokud bychom se toho dopustili ve řejn ě 

přístupnou po číta čovou sítí nebo jiným podobn ě ú činným 

způsobem, což je pravd ěpodobn ě i web m ěstské části, pak nám 

v jednotlivém p řípad ě hrozí pokuta až 5 milion ů korun.  

 

 

 Předsedající: Děkuji. Dále je do diskuse p řihlášen pan 

Martin Hejl. Prosím.  

 

 

 Pan Hejl: Děkuji za slovo. Po obou p ředřečnících mi toho 

příliš nezbývá, ale odvolám se na svou dlouholetou po litickou 

praxi a upozor ňuji opravdu na nebezpe čí, která zde byla 

zmín ěna. 
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 Pokud se dob ře pamatuji, používá se dokonce i právní výraz 

„citlivé údaje“, nejenom „osobní údaje“. 

 

 Budiž nám p říkladem materiál, který máme na programu ne 

snad vzáp ětí, ani ho neozna čím, abych snad neporušil to, na co 

chci poukázat, ale členové zastupitelstva se jist ě dovtípí. Je 

to materiál, který hovo ří o tís ňové životní situaci jednoho 

občana, který o n ěco žádá, kde jsou uvedeny nejenom údaje 

osobní, ale jsou tam i údaje o jeho stávající situa ci. 

 

 Domnívám se, že tady musíme být opravdu opatrní. N ech ť je 

materiál transparentní, ale nech ť také vyhovuje zákonu a nech ť 

nevylijeme dít ě i s vani čkou, abychom nepoškozovali náš Ú řad. 

Děkuji. 

 

 

 Předsedající: Také d ěkuji. O slovo se hlásí paní kolegyn ě 

Cabrnochová. 

 

 

 Paní Cabrnochová: Dobrý den, d ěkuji, pane starosto. Cht ěla 

bych uvést, pro č jsem navrhovala tuto úpravu v Jednacím řádu. 

 

 Jestliže chceme ob čanům umožnit diskusi, bylo by dobré, 

aby m ěli p ředem materiály, ke kterým mohou diskutovat, aby ta 

diskuse byla férová. 

 

 Pokud jde o osobní citlivé údaje, je tam i formula ce, 

která je uvedena obecn ě, nevyjad řuje se pouze ke specifickému 

zákonu, ale p římo je uvedeno, že „materiály pro ve řejnost musí 

být upraveny tak, aby nebyly porušeny p ředpisy o ochran ě 

osobních údaj ů“. 
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 Je to takto uvedeno pro p řípad, že by se náhodou ješt ě 

změnila legislativa a rozší řilo se to tak, aby byly pokryty 

všechny varianty. Po čítá se samoz řejm ě s tím, pokud by byl 

tento návrh odsouhlasen, aby tam tyto osobní údaje,  které by 

mohly identifikovat jednotlivého člov ěka, uvedeny nebyly.  

 

 Navrhovala jsem to práv ě z toho d ůvodu, abychom zamezili 

nelegálnímu rozši řování materiál ů s t ěmito osobními údaji, 

abychom p ředcházeli t ěmto nep říjemným situacím a abychom se 

drželi v mezích zákona.  

 

 Pokud jde o rozší ření práce Ú řadu, scházíme se v nejdelším 

limitu jednou za t ři m ěsíce, pokud jde o kratší limit, pak 

jednou za m ěsíc, takže p ředpokládám, že to nezatíží chod Ú řadu 

tak výrazným zp ůsobem, abychom tento krok nemohli ud ělat. Je 

to vícemén ě nárazová práce, pár dní v m ěsíci. D ěkuji. 

 

 

 Předsedající: Také d ěkuji. O slovo se dále hlásí pan 

kolega Nepevný. Prosím. 

 

 Pan Nepevný: Dobrý den! Dotaz na Ú řad pro ochranu osobních 

informací a dalších náležitostí je stanoven zákonem  nebo 

nějakými lh ůtami, do kterých oni musí odpov ědět? 

 

 

 Předsedající: To je otázka možná na kolegu Slavíka, takže 

prosím, aby m ěl možnost p ředběhnout p řihlášené a odpov ědět na 

dotaz kolegy Nepevného. 

 

 

 Pan Slavík: U všech t ěchto ú řadů nejsou stanoveny žádné 

lh ůty, tzn. že stejn ě jako u ÚOOZ, tak u ÚOZ to v podstat ě 

záleží na libov ůli ú řadu. 
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 Pokud mám slovo, pane p ředsedající, ješt ě bych se vrátil 

k tomu, co říkala paní kolegyn ě Cabrnochová. 

 

 Já netvrdím, že to tam není ukotveno, že se tam ci tlivé 

údaje nemají uvád ět, ale jak tady zazn ělo, výklad tohoto Ú řadu 

je naprosto nep ředvídatelný, takže já za Ú řad budu mít rad ěji 

stanovisko tohoto Ú řadu, abych p řesn ě v ěděl, v jaké dikci se 

máme pohybovat, a tam se potom pohybovat budeme, ta kže pak 

předpokládám, že nebudeme mít problém, nicmén ě opakuji, že bez 

stanoviska je to pro m ě velké riziko. 

 

 Ano, je to nárazová práce, v tom máte pravdu, na d ruhou 

stranu lidem práce p řibude a je jenom otázkou jak často a jak 

mnoho. Stejn ě ji, jednoduše řečeno, budete muset zaplatit. 

Děkuji. 

 

 

 Předsedající: Také d ěkuji. Nyní bych si vzal slovo já. 

Neumím se ješt ě p řihlásit, ale „zneužiji“ toho, že toto 

zařízení tady ovládám sám. 

 

 Jenom bych rád opravil pana tajemníka, že jedna v ěc je 

ÚOOZ, druhá ÚOZ, t řetí Ú řad pro ochranu osobních údaj ů, v čemž 

je velký rozdíl (oživení). ÚOOZ bych sem tak úpln ě netahal. 

 

 Co se týká m ě nebo názoru nás u p ředsednického stolu, 

domnívám se, že takovéto ustanovení je prost ě správné, to 

bychom mít m ěli. 

 

 Na druhou stranu chápu pana tajemníka, že to ur čit ě zatíží 

Úřad do té míry, že to nem ůže d ělat standardní ú ředník, ale 

musí to být právník, který bude tyto materiály upra vovat, aby 

mohly jít na internetovou stránku, na naši webovou adresu. 
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 Chci říci, že v tomto p řípad ě cena za transparentnost a 

otev řenost není tak vysoká, abychom tímto zp ůsobem nemohli a 

neměli postupovat. 

 

 Myslím si proto, že my všichni tady tento návrh 

podporujeme a je skute čně na zvážení koleg ů, abychom si řekli, 

jestli pro jistotu Ú řad pro ochranu osobních údaj ů neoslovit a 

přesnou formulaci nezískat.  

 

 Dokáži si p ředstavit n ějaké usnesení, takže dnes bychom 

měli odejít s usnesením v tom smyslu, že se k této v ěci jasn ě 

přihlašujeme, že to jasn ě chceme, ale možná by tento Ú řad 

stálo za to poptat. 

 

 O slovo se dále hlásí kolega Vinš. Prosím. 

 

 

 Pan Vinš: Dobrý den! Stejn ě jako pan starosta musím říct, 

že tuto zm ěnu Jednacího řádu podporuji. Myslím si, že Ú řad by 

měl být v tomto ohledu absolutn ě transparentní a m ěl by 

zve řej ňovat všechny údaje, které nejsou v rozporu se zákon em. 

 

 Na druhou stranu chápu argumenty jak pana tajemník a, tak 

pana Mgr. Eksteina, ale myslím si, že bychom s tout o zm ěnou 

měli souhlasit, nicmén ě s tím, že bychom m ěli zárove ň oslovit 

Úřad pro ochranu osobních údaj ů se žádostí o n ějaké vyjád ření 

a o stanovisko. 

 

 V tomto duchu jsem také návrhovému výboru p ředložil zm ěnu 

návrhu usnesení. D ěkuji. 
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 Předsedající: O slovo se dále hlásí kolega Novák, ale 

možná by stálo za to, aby pan kolega Vinš tento náv rh p řečetl, 

a následn ě bychom pokra čovali v diskusi, abychom v ěděli, o čem 

hovo říme. Prosím. 

 

 

 Pan Vinš: Návrh usnesení by tudíž zn ěl: 

 

I.  bere na v ědomí informaci návrhového výboru … …; 

 

II.  schvaluje zm ěny Jednacího řádu zasedání zastupitelstva 

městské části Praha 10 dle p řílohy číslo 1 části B) a 

dle p řílohy číslo 2 části B) p ředloženého materiálu; 

 

III.  souhlasí se zám ěrem zm ěny Jednacího řádu zasedání 

zastupitelstva m ěstské části Praha 10 dle p řílohy číslo 

1 části A) a dle p řílohy číslo 2 části A) p ředloženého 

materiálu; 

 

IV.  ukládá 

 

1. Ing. Milanu Richterovi, starostovi, 

 

a) podepsat úplné zn ění Jednacího řádu se zapracovanými 

změnami schválenými dle bodu II. tohoto usnesení, 

b) zabezpe čit p ředání novelizovaného Jednacího řádu 

všem člen ům zastupitelstva m ěstské části Praha 10; 

 

2. rad ě městské části 

 

a)  požádat Ú řad pro ochranu osobních údaj ů o stanovisko 

k realizaci zám ěru zm ěny Jednacího řádu zasedání 

zastupitelstva m ěstské části Praha 10 dle p řílohy 
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číslo 1 části A) a dle p řílohy číslo 2 části A) 

předloženého materiálu; 

b)  předložit zastupitelstvu m ěstské části Praha 10 

informaci o stanovisku Ú řadu pro ochranu osobních 

údaj ů k realizaci zám ěru zm ěny Jednacího řádu 

zasedání zastupitelstva m ěstské části Praha 10 dle 

přílohy číslo 1 části A) a dle p řílohy číslo 2 části 

A) p ředloženého materiálu a návrhu odpovídajícího 

změně Jednacího řádu zasedání zastupitelstva m ěstské 

části Praha 10. 

 

 

 Předsedající: Děkuji. O slovo se hlásí pan první 

místostarosta Novák. Prosím.  

 

 

 Pan Novák: Děkuji za slovo. I ode m ě všem dobrý den! 

 

 Tuto otázku jsme vlastn ě diskutovali od samého za čátku 

vzniku našeho zastupitelstva.  

 

 Klub ČSSD samozřejm ě tuto transparentnost, otev řenost v ůči 

našim ob čanům podporuje, ale velice m ě zarazilo, když jsem 

poslouchal pana tajemníka, že možné sankce za poruš ení jsou 

tak obrovské. 

 

 Myslím si proto, že by se nemuselo zase až tak moc  stát, 

kdybychom ješt ě jednou pose čkali, poslali onen metodický dotaz 

na Ú řad, abychom jasn ě v ěděli, co si m ůžeme a co nem ůžeme 

dovolit. 

 

 Pln ě se proto ztotož ňuji s návrhem, který p řednesl m ůj 

předřečník. D ěkuji. 
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 Předsedající: O slovo se dále hlásí pan kolega Hošek. 

Prosím. 

 

 

 Pan Hošek: Děkuji za slovo. Návrhový výbor skute čně 

obdržel návrh pana Ing. Vinše jako protinávrh k p ředloženému 

materiálu. 

 

 Po bleskové konzultaci v návrhovém výboru návrhový  výbor 

jako p ředkladatel s tím vyslovuje souhlas. 

 

 

 Předsedající: Děkuji. O slovo se hlásí kolega Weinert. 

Prosím.  

 

 

 Pan Weinert: Dobré odpoledne! Cht ěl jsem navázat na to, co 

říkal pan Ing. Hejl. M ůže se totiž stát, že celý tento 

materiál, nejen jeho jednotlivé části, je tak citlivý, že 

nebude moci býti uve řejn ěn. 

 

 Ptám se, jestli Jednací řád s touto eventualitou po čítá. 

Já jsem to v n ěm totiž nenašel.  

 

 Jestliže bude n ěkdo žádat nap říklad o n ějaké mimo řádné 

sociální dávky nebo o cokoliv, pak celý tento mater iál by asi 

neměl být zve řejn ěn, protože by celý materiál byl z řejm ě tak 

citlivý, že by zve řejn ěn být nem ěl. 

 

 Chci se proto zeptat, jestli Jednací řád na tuto 

eventualitu také pamatuje. D ěkuji. 
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 Předsedající: Také d ěkuji. S technickou poznámkou se hlásí 

pan kolega Narovec. 

 

 

 Pan Narovec: Já s panem Ing. Weinertem nesouhlasím, 

protože i když se bude jednat o n ějakých sociálních dávkách, 

je možné materiál proškrtat tak, aby ob čané vid ěli, že se 

jednalo o sociální dávce, že byla p ři řčena n ějaká suma, ale 

nedozví se komu, za co a pro č. Bude ale vid ět, že prost ě město 

někoho dotovalo t řeba p ěti tisíci korunami. 

 

 

 Předsedající: Děkuji. Vzhledem k tomu, že nevidím nikoho 

dalšího ze zastupitel ů p řihlášeného do diskuse, rád bych řekl, 

abychom dob ře pochopili protinávrh, který zde zazn ěl od pana 

předsedy klubu Vinše, že zastupitelstvo by souhlasilo  s tím, 

aby tyto informace byly dávány na web, ale že rada je pov ěřena 

tím, aby se dotázala Ú řadu pro ochranu osobních údaj ů, aby nám 

přesn ě sd ělili, v jakém formátu m ůžeme tyto informace na web 

dávat. Myslím si totiž, že jedno bez druhého nejde.  

 

 Nyní bych cht ěl vyzvat zastupitele. My dnes vlastn ě toto 

usnesení odsouhlasit musíme. Pokud bychom to zcela vypustili, 

nebo bychom řekli, že nechceme tyto informace na web dávat, 

pak by nem ělo smysl se tohoto Ú řadu dotazovat, protože mandát 

k dopisu s dotazem na Ú řad pro ochranu osobních údaj ů, 

jestliže odejde a podle mého názoru by odejít m ěl, musí být 

podpo řen rozhodnutím zastupitelstva v tom smyslu, že 

zastupitelstvo to takto chce, že se na tom shodujem e, že 

prost ě tyto informace uvád ět chceme a jenom se jich metodicky 

dotazujeme, jak to má p řesn ě vypadat, abychom byli kryti, aby 

nevznikly p řípadné škody, které by mohly vzniknout 

v souvislosti s uve řej ňováním jednotlivých materiál ů. 
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 Opakuji, že edno bez druhého prost ě nejde. Pokud by si 

někdo osvojil návrh, že pro to hlasovat nechce, nebo že 

předkládá protinávrh, aby to tam nebylo, musel by vst át a 

musel by to říct, ale pak by nem ělo smysl se Ú řadu dotazovat. 

 

 Pochopil jsem to tak, že všichni to chceme, že chc eme 

takto postupovat, ale jenom se pot řebujeme dotázat Ú řadu pro 

ochranu osobních údaj ů. 

 

 Nikdo další se o slovo nehlásí a tudíž má prostor půro 

vystoupení pan kolega ******  z řad ob čanů. Prosím. 

 

 

 Pan ****** : Dobré odpoledne ješt ě jednou! Nemám žádný 

přísp ěvek, který by ješt ě do toho mluvil, který by cht ěl 

změnit n ěkterou část jednotlivých ustanovení, ale mám p řece 

jen z hlediska ob čana k tomu p řipomínku. 

 

 Žádal bych obecn ě, ale myslím, že je to možné vy řešit 

takto ústn ě, ne žádným návrhem, aby p ředsedající sch ůze, a ť je 

jím kdokoliv, p ři rozprav ě o jednotlivých bodech ne četl krom ě 

jména a p říjmení p řihlášených ob čanů také jejich bydlišt ě. 

 

 Pokud se podíváte do steno záznamu ze 6. zasedání,  kde se 

diskutovalo o vila domech, uvedu jenom ulice, podle  kterých to 

v tomto steno záznamu m ůžete najít, Oblouková, Nad vodovodem, 

Benešovská, je krom ě jména a p říjmení zve řejn ěna i adresa.  

 

Při té neklidné diskusi o Ďolí čku tady zase padla adresa 

Pr ůběžná. Ne říkám číslo popisné, ani jméno muže, který tady 

vystoupil, ale on našt ěstí v nálad ě, která tady byla, 

vystoupil ve prosp ěch p ředloženého návrhu, ale p ředstavte si, 

kdyby vystoupil proti tomuto zám ěru! Pak by ti fanoušci m ěli 
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jasno: dobrý den, pane XY, kola vašeho automobilu s e nám velmi 

líbila. 

 

 Další poznámka. Vždy, když sem p řijdu, se prokazuji 

občanským pr ůkazem a zapíše se moje adresa. Myslím si, že také 

toto písemné prokazování a zapisování je nutné jeno m tehdy, 

pokud chci písemnou odpov ěď. (Šum v sále, námitky.) 

 

 Chápu to, ale nevím, jestli je nutné to zapisovat,  nicmén ě 

to nechávám na vás. 

 

 Jestliže tady mluvíte tak naléhav ě o ochran ě osobních 

údaj ů, potom ze 6. a 8. zasedání zastupitelstva m ěstské části 

byly zve řejn ěny v ěci, které by být zve řej ňovány nem ěly. 

Děkuji. 

 

 

 Předsedající: Děkuji. Z toho, co bylo řečeno, je jasn ě 

vid ět, že tato problematika není jednoduchá. 

 

 Pokud jde o odpov ěď na první část, opravdu by sta čilo 

uvést pouze jméno, a pokud se týká zmi ňované evidence, je ze 

zákona nezbytn ě nutné, aby bylo jasné, že diskutující z řad 

občanů je ob čanem Prahy 10 práv ě podle ulice uvedené v 

občanském pr ůkazu, protože se to jinak jak technicky, tak 

fakticky ud ělat nedá. 

 

 Je to samoz řejm ě v ěc, která je neve řejná, ale je nutno si 

uvědomit, že pokud kolega ******  nebo kdokoliv jiný zde 

vystupuje, vystupuje tak trochu z anonymity už tímt o 

vystoupením, protože vaši tvá ř i jméno lze jednoduše 

ztotožnit, nicmén ě jsou to skute čnosti, které jsou dány 

zákonem a víc s tím neud ěláme. 
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 O slovo se ješt ě hlásí kolega Novák a následn ě bychom 

mohli p řejít k návrhu usnesení. Prosím. 

 

 

 Pan Novák: Vím, o čem pan ******  mluví. Ano, týká se to 

občanů, kte ří tady vystupují.  

 

 Je prost ě pot řeba na mikrofon jasn ě říct, že konkrétní 

občan je z Prahy 10 a že má právo tady vystoupit, a to  lze 

řešit jedin ě tak, že p ředsedající nap říklad řekne: spl ňuje 

zákonné podmínky, a ostatní zastupitelé tomu musí v ěřit. Pak 

tady adresa nezazní. D ěkuji. 

 

 

 Předsedající: Také d ěkuji za dopln ění. Pan ******  říká, že 

jsem to uvád ěl p ři jednání o Ďolí čku, takže za to se omlouvám.  

 

 Dob ře. Kolegové, budete mi muset v ěřit, jestliže se 

zaru čím, že p říslušný ob čan je z Prahy 10. 

 

 O slovo se ješt ě hlásí pan kolega Hejl. Prosím.  

 

 

 Pan Hejl: Děkuji za slovo. Domnívám se, že tento p říklad 

sui generis nám ukázal, jak je tato v ěc citlivá. Domnívám se, 

že každý ob čan, natož z Prahy 10, má právo se podívat do 

zápisu z jednání zastupitelstva a tyto údaje tam st ejn ě 

nahlédnout. D ěkuji.  

 

 

 Předsedající: Také d ěkuji. Pokud nejsou žádné další návrhy 

na usnesení, požádal bych nyní p ředsedu návrhového výboru, 

protože návrhový výbor je ten, který p ředkládá tento materiál, 

se kterým se, jak jsem pochopil, členové návrhového výboru 



P10-018523/2012 

 
 
Zveřejn ěna je upravená verze stenozáznamu z d ůvodu dodržení p řiměřenosti 
rozsahu zve řej ňovaných osobních údaj ů podle zákona č. 101/2000 Sb., o 
ochran ě osobních údaj ů.  
 

31 

ztotožnili, takže ho fakticky vzali za sv ůj, aby ješt ě jednou 

celý tento návrh usnesení p řečetl, aby bylo naprosto jasné, o 

čem budeme hlasovat. Prosím.  

 

 

 Pan Hošek: Děkuji za slovo, pane starosto. Návrh usnesení 

doznává oproti p ředloženému materiálu ur čitých zm ěn, a proto 

ho p řečtu celý. 

 

 Návrh usnesení zastupitelstva m ěstské části Praha 10 číslo 

1 ze dne 6. 2. 2012 k návrhu na zm ěny Jednacího řádu zasedání 

zastupitelstva m ěstské části Praha 10: 

 

 „Zastupitelstvo m ěstské části Praha 10 

 

I.  bere na v ědomí 

 

informaci návrhového výboru zastupitelstva m ěstské 

části Praha 10 o projednání návrh ů zm ěn jednacího řádu 

zasedání zastupitelstva m ěstské části Praha 10; 

 

II.  schvaluje 

 

změny Jednacího řádu zasedání zastupitelstva m ěstské 

části Praha 10 dle p řílohy číslo 1 části B) a dle 

přílohy číslo 2 části B) p ředloženého materiálu, v četn 

dopl ňujícího návrhu § 8 bodu 1; 

 

III.  souhlasí 

 

se zám ěrem zm ěny Jednacího řádu zasedání zastupitelstva 

městské části Praha 10 dle p řílohy číslo 1 části A) a 

dle p řílohy číslo 2 části A) p ředloženého materiálu; 
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IV.  ukládá 

 

1.  Ing. Milanu Richterovi , starostovi,  

 

1.1  podepsat úplné zn ění Jednacího řádu se 

zpracovanými zm ěnami, schválenými dle bodu II. 

tohoto usnesení; 

 

termín: 17. 2. 2012; 

 

1.2. zabezpe čit p ředání novelizovaného Jednacího řádu 

všem člen ům zastupitelstva m ěstské části Praha 10; 

 

  termín: 29. 2. 2012  

 

2.  rad ě městské části Praha 10 

 

2.1. požádat Ú řad pro ochranu osobních údaj ů o 

stanovisko k realizaci zám ěru zm ěn Jednacího řádu 

zasedání zastupitelstva m ěstské části Praha 10 dle 

přílohy číslo 1 části A) a dle p řílohy číslo 2 části 

A) p ředloženého materiálu; 

 

termín: 17. 2. 2012; 

 

2.2. p ředložit zastupitelstva m ěstské části Praha 10 

informaci o stanovisku Ú řadu pro ochranu osobních 

údaj ů k realizaci zám ěru zm ěn Jednacího řádu 

zasedání zastupitelstva m ěstské částí Praha 10 dle 

přílohy číslo 1 části A) a dle p řílohy číslo 2 části 

A) p ředloženého materiálu a návrh odpovídající zm ěny 

Jednacího řádu zasedání zastupitelstva m ěstské části 

Praha 10; 
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kontrolní termín: 30. 6. 2012.“ 

 

 

 Předsedající: Děkuji. Víme, o čem máme hlasovat, a také 

v tuto chvíli budeme hlasovat op ět aklamací. Prosím proto 

skrutátorky, aby se p řipravily na s čítání hlas ů.  

 

 Kdo s takto p ředloženým návrhem usnesení souhlasí, a ť 

zvedne ruku. (33) 

 Kdo je proti? (1) 

 Kdo se zdržel hlasování? (Nikdo.) D ěkuji.  

 

 Tento materiál byl p řijat. 

 

 Konstatuji, že od této chvíle budeme hlasovat 

elektronicky. 

 

 

 P řistoupíme k projednávání dalšího bodu schváleného 

programu, kterým je bod po řadové číslo  

 

2.  

 

Zpráva o činnosti rady m ěstské části Praha 10 od 1. 6. 2011 do 

14. 12. 2012. 

 

 

 S ohledem na to, že se jedná o pravideln ě p ředkládaný 

materiál, mé úvodní slovo nebude nijak obsáhlé. Vše  je uvedeno 

v p ředloženém materiálu a já proto k tomuto bodu progra mu 

otevírám diskusi. (Nikdo ze zastupitel ů se nehlásí.) 

 

 O slovo se hlásí ob čan Prahy 10 pan ****** . Prosím. 
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 Pan ****** : Doufám, že mýlit se je lidské. Domníval jsem 

se, že bych se mohl zú častnit diskuse p ři jednání o rozpo čtu, 

takže se omlouvám.  

 

 

 Předsedající: Dobře, d ěkuji.  

 

 Zprávu o činnosti rady bereme na v ědomí, ale myslím si, že 

o p ředloženém materiálu hlasovat musíme.  

 

 Dávám o návrhu usnesení k tomuto bodu programu hla sovat.  

 

 (Probíhá hlasování.) 

 

-  PRO bylo 30 zastupitel ů, 

-  proti nikdo, 

-  zdrželi se 4. 

 

Tento materiál byl schválen. D ěkuji. 

 

 

 P řisupíme k projednávání dalšího bodu programu, který m je 

bod po řadové číslo  

 

3.  

 

Návrh rozpo čtu m ěstské části Praha 10 na rok 2012. 

 

 

 K rozpo čtu, který jste obdrželi ve svých schránkách a též 

v papírové podob ě, krom ě toho byl zve řejn ěn na ú řední desce, 

tak jak nám to ukládá zákon, jsem si p řipravil prezentaci, pro 

kterou mám k dispozici projektor. 
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 Dámy a pánové, prezentaci uvidíte na obrazovkách, které 

máte p řed sebou. 

 

 Rozpo čet naší m ěstské části na rok 2012 nebyl úpln ě 

jednoduchý, zažili jsme p ři n ěm i mnoho nep říjemných zážitk ů, 

především pro naše vedoucí odbor ů a jednotlivé p ředsedy 

komisí, výbor ů zastupitelstva m ěstské části Praha 10 a 

v neposlední řadě pro správce jednotlivých kapitol z řad 

radních naší m ěstské části.  

 

 Obsah prezentace je jednoduchý. Je to 

 

-  rozpo čet m ěstské části,  

-  legislativa, 

-  priority p ři sestavování rozpo čtu, 

-  příjmová a výdajová část, 

-  zda ňovaná činnost a  

-  plán nadlimitních oprav. 

 

Za dobu, co jednáme o rozpo čtech m ěstské části 

v jednotlivých letech, samoz řejm ě nemusím opakovat, kterými 

zákony se řídíme, zásadní je, že tento rozpo čet byl skute čně 

sestavován velmi zodpov ědně, jednali jsme o n ěm mnohokrát jak 

na úrovni jednotlivých vedoucích odbor ů a jednotlivých správc ů 

kapitol, tak i na spole čném zasedání, kde docházelo k tomu 

nejhoršímu, tzn. ke škrt ům, které jsme prost ě museli 

realizovat.  

 

 Tak, jak klesají p říjmy státu, tak pochopiteln ě to má 

dopad i na rozpo čet hlavního m ěsta Prahy, a tyto dopady 

samozřejm ě kaskádovit ě dopadají až na m ěstskou část Praha 10. 
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 Musím říci, že sestavení tohoto rozpo čtu bylo skute čně tak 

zásadní, že oproti minulým let ům jsme museli p řistoupit až ke 

škrt ům a úsporám ve všech oblastech, a to na úrovni 315 

milion ů korun, což je skute čně zásadní částka. 

 

 Nebudu o tom hovo řit nyní, protože se k tomu dostaneme dál 

v pr ůběhu mé prezentace, ale tento návrh rozpo čtu byl 

samozřejm ě projednán i finan čním výborem, což je v tomto 

případ ě nejvyšší orgán zastupitelstva m ěstské části Praha 10, 

který se má práv ě rozpo čtem zabývat. Ten p řijal jednomyslné 

usnesení, a proto je tento rozpo čet p ředložen zastupitelstvu. 

Schválila ho také rada. 

 

 Postupovali jsme v logice v ěci, kterou byly priority 

našeho rozpo čtu, takže máme rozpo čet, který je fakticky 

rozd ělen na b ěžné výdaje a výdaje kapitálové. 

 

 B ěžnými výdaji rozum ějme standardní provoz Ú řadu a další 

záležitosti, které zaznamenaly práv ě nejv ětší škrty. 

 

 Z kapitálových výdaj ů op ět rozlišujeme  

 

-  kapitálové výdaje strategické, strategické investic e, a 

-  menší investice s tím, že investice strategické mát e p řed 

sebou. 

 

Je to 

 

-  Dům sociálních služeb Sámova, 

-  Zámeček, respektive D ům spokojeného stá ří, kde se snoubí 

sociální a zdravotní problematika spole čně se snahou o 

záchranu nejvýznamn ější kulturní památky, monumentu Prahy 

10, který prost ě musíme dokon čit. S rekonstrukcí jsme 
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zapo čali v minulých letech a je nezbytn ě nutné, abychom 

ho dokon čili; 

-  Penzion Malešice - malometrážní sociální byty. Zde je 

opět d ůraz na sociální problematiku, ale v prezentaci 

uvidíte dále, jak významn ě podporujeme sociální a 

zdravotní kapitolu našeho rozpo čtu. 

 

Vzhledem k prioritám jsme za řazovali akce pouze s ohledem 

na objem investic, objem financování tak, abychom s i v dob ě 

krize byli stoprocentn ě jisti, že jsme schopni takovou 

investici dokon čit s horizontem roku 2014 a d říve. 

 

 Priority p ři sestavování rozpo čtu, o kterých jsem se už 

zmínil: 

 

-  Sámovka, 

-  Zámeček – D ům spokojeného stá ří, 

-  další významnou prioritou je Malešický park. 

 

Bylo by škoda letos neprofinancovat Malešický park pouze 

s ohledem na spoluú čast, protože už máme schválený dota ční 

titul z Evropské unie na úrovni 95 milion ů korun a částka, 

která je v rozpo čtu ur čena na park ve výši 25 milion ů korun, 

je nezbytn ě nutná k tomu, abychom tuto akci byli schopni 

zahájit a také dokon čit. 

 

 Co se týká souhrnu, p říjmová část rozpo čtu m ěstské části 

Praha 10 činí 1 463,529 milion ů korun.  

 

Vidíte rozd ělení podle da ňových a neda ňových p říjm ů, 

dotací, p řevod ů z vlastních fond ů hospodá řské činnosti a 

financování, respektive p řebytk ů minulých let. 
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 Da ňové p říjmy, které jsou na úrovni tém ěř 100 milion ů 

korun, se člení na  

 

-  místní poplatky, 

-  odvod z výt ěžk ů z loterií, 

-  správní poplatky a 

-  daň z nemovitostí.  

 

V tomto p řípad ě je pot řeba říci, že odvod z výt ěžku 

z loterií nám významn ě poklesl. Historická čísla byla na 

úrovni 20 milion ů korun, dnes m ůžeme hovo řit maximáln ě o 5,5 

milionech, což je dáno zákonnou úpravou, která proš la 

parlamentem a má p římý dopad na náš rozpo čet. 

 

 Neda ňové p říjmy jsou ve výši tém ěř 14 milion ů korun. Jsou 

to p říjmy z úrok ů a sank ční platby. 

 

 P říjmová část rozpo čtu zahrnuje již výše zmín ěné dotace ve 

výši 341,696 milion ů korun a máme možnost vid ět rozdíl oproti 

roku 2010, 2011 a 2012, dále je tam p řesn ě uveden i rozdíl ve 

finan čním vyjád ření. Skládá se to z dotace na žáka a z dotace 

na výkon státní správy. 

 

 Nejd ůležit ější je to, že tento rozdíl vypadá tak, že jsme 

v propadu mínus 348 tisíc korun a že to není zas ta k vysoké 

číslo, nicmén ě s ohledem na to, jak je na náš Ú řad pravideln ě 

každý rok p řenášena p ůsobnost státní správy, my vlastn ě státní 

správu dotujeme, p ři čemž rozdíl mezi rokem 2010 a 2012 činí už 

téměř 22 milion ů korun. To jsou prost ředky, které musíme 

vydávat, ale nikdo nám je neproplácí. M ěl by to řešit stát, 

možná hlavní m ěsto Praha, ale my tyto finan ční prost ředky 

nedostáváme. 
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 Znamená to, že za dva roky jsme museli najít v roz počtu 

úspory ve výši 22 milion ů korun, což není problém jenom Prahy 

10, ale i ostatních m ěstských částí, protože tyto finan ční 

prost ředky nám skute čně v rozpo čtu velmi významn ě chybí.  

 

 P řevody z vlastních fond ů hospodá řské činnosti ve výši 750 

milion ů korun. Samoz řejm ě po čítáme p ředevším s tržbami 

z prodeje majetku z privatizace. 

 

 Na dalším slajdu je financování zapojení p řebytk ů z 

minulých let na úrovni 259 milion ů korun.  

 

 Vzhledem k tomu, že m ěstská část Praha 10 historicky 

hospoda řila kvalitn ě a dob ře, poda řilo se nám na našich ú čtech 

nashromáždit peníze, které v tuto chvíli m ůžeme zahrnout do 

rozpo čtu. 

 

 Musím říci, že tento rozpo čet pro nás skute čně krizovým je 

a krizovým bude. Nechceme a nebudeme se zadlužovat,  takže 

jedinou možností v tuto chvíli je použití finan čních 

prost ředk ů. 

 

 Výdajová část celkem p ředstavuje, jak jsem už říkal, tém ěř 

1,5 miliardy korun a zásadní rozd ělení je na b ěžné 

neinvesti ční výdaje a výdaje kapitálové, o kterých jsem již 

také hovo řil.  

 

 B ěžné investi ční výdaje činí 518 milion ů korun a 

kapitálové výdaje 945 milion ů korun. To je pom ěr, který je 

zásadní: jedna t řetinu ku dv ěma t řetinám. 

 

 Co tato dv ě čísla říkají? 
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 My peníze neprojídáme, ale zvyšujeme hodnotu majet ku 

městské části Praha 10, po řizujeme majetek. Na jedné stran ě 

čerpáme p říjmy nap říklad z privatizace, ale tyto peníze nejsou 

spalovány n ěkde na Ú řadě, ale po řizuje se za n ě odpovídající 

hodnota majetku. 

 

 B ěžné výdaje činí 518 milion ů korun. Oproti minulému roku 

činí pokles t ěchto výdaj ů částku ve výši 105,138 milion ů 

korun, což je pokles tém ěř o 20 % v b ěžných výdajích. To je 

příklad toho, jak se vedení radnice a doufám i vy, 

zastupitelé, pokud dnes tento návrh rozpo čtu projde, staví ke 

krizi, protože vidíme, že p říjmy nejsou takové jako v minulých 

letech, a proto se šet řit musí. Opakuji, že na b ěžných výdaj ů 

to je částka 105 milion ů korun.  

 

 Na dalším slajdu je výdajová část rozpo čtu, a to b ěžné 

výdaje rozložené na jednotlivá odv ětví. 

 

 Povšimn ěte si sloupce „škrty“, kde je p řesn ě vid ět, 

k jakým finálním čísl ům jsme na zasedání, které bylo ur čeno 

k rozpo čtu, kde byli všichni zástupci a správci jednotlivýc h 

kapitol, došli. Částky se znaménkem mínus p ředstavují to, co 

bylo fakticky poníženo, kde došlo ke škrt ům.  

 

 Tyto škrty v jednotlivých kapitolách jsou na úrovn i 

minimáln ě 50, n ěkde až 80, 90 procent.  

 

 Investi ční výdaje, hovo říme o výdajích kapitálových, 

představují částku 945 milion ů korun. I když se snažíme 

dodržovat pom ěr 1/3 b ěžných a dv ě t řetiny kapitálových, aby 

rostla hodnota majetku m ěstské části, i tady nám nezbylo nic 

jiného než škrtat. Úspora činí tém ěř 160 milion ů korun oproti 

roku 2011. 
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 Výdajová část. 

 

 Op ět vidíte škrty v investi čních výdajích za jednotlivé 

kapitoly a op ět jsou skute čně razantní. Podívejte se jenom na 

správu majetku, kde se jedná o částku o 153 milion ů korun 

oproti návrh ům nižší.  

 

 Sociální oblast a zdravotnictví. Výdajová část rozpo čtu 

činí 442,6 milion ů korun. 

 

 Pokud jde o výb ěr nejvýznamn ějších akcí, jsou to 

 

-  DSS Sámova, 

-  LDN Oblouková, 

-  CSOP, kde se jedná p ředevším o solární systémy, 

bezbariérové p řístupy, zateplení, a 

-  Stará Vršovická radnice. 

 

Školství 173,9 milion ů korun. 

 

 Nejv ětší část t ěchto finan čních prost ředk ů do školství 

bude použita na výstavbu mate řských škol. Je to tém ěř 80 

milion ů korun, abychom byli schopni pokrýt pot řebu, která tady 

vznikla. Kolega Vávra dob ře ví, v jak složité situaci jsme, 

jaké jsou na Praze 10 p řevisy, takže náš rozpo čet velmi 

významn ě reaguje na to, co se stalo v oblasti školství. 

 

 Ostatní finan ční prost ředky, a ť už u správy majetku, ale 

především ve školství, plynou jedním jediným, ale zás adním  

směrem, a tím je op ět snaha o úspory. To znamená, že nejenom 

budeme stav ět školky, ale i ostatní, které máme, budeme 

opravovat tak, aby došlo p ředevším ke snížení energetické 

náro čnosti, protože všichni i na svých ú čtech z domov ů vidíte, 

jak částky za jednotlivé energie rostou, a naší snahou j e 
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práv ě škrtit tyto b ěžné výdaje, mezi které pat ří práv ě tato 

energetická náro čnost.  

 

 Omlouvám se, že nepostupuji po každé kolonce zvláš ť, ale 

všichni tento návrh rozpo čtu máte k dispozici, a proto 

vyzdvihuji jenom to nejd ůležit ější a možná nejzajímav ější. 

 

 V životním prost ředí a v doprav ě máme výdajovou část 33,5 

milion ů korun. Zde z t ěch nejvýznamn ějších akcí je  

 

-  25 milion ů korun ur čeno práv ě pro zmi ňovaný Malešický 

park, na ono dopln ění finan čních prost ředk ů z Evropské 

unie, 

-  podzemní kontejnery, 

-  cyklostezky, 

-  mobiliá ře d ětských h řiš ť, 

-  chceme mít tržišt ě nejen na Kubáni, ale i na Zahradním 

Měst ě, 

-  rekonstrukce Malešické ulice a 

-  již historicky jsou to bezpe čnostní prvky na p řechodech. 

 

Výhodou je, že do t ěchto bezpe čnostních prvk ů jsme 

v minulých letech investovali skute čně velmi významné 

prost ředky. Byly to desítky milion ů korun, takže z tohoto 

pohledu je dnes m ěstská část Praha 10 na úrovni t ěchto 

bezpe čnostních prvk ů jedna z nejlépe ošet řených. Proto je tam 

uvedena částka pouze p ůl milionu korun, ale kdybyste vid ěli 

časovou osu, vid ěli byste, kolik prost ředk ů se do t ěchto 

bezpe čnostních prvk ů vložilo. 

 

 Obecní majetek. 

 

Výdajová část 18,5 milion ů koruna to na po řízení n ěkterých 

nemovitostí, a to 
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-  nemovitosti V olšinách, což je podílový d ům, kde m ěstská 

část má v ětšinu a naším cílem je vykoupit zbytek, provést 

technické zhodnocení byt ů, 

-  pozemku v P řetlucké ve výši 350 tisíc korun a  

-  Areálu jeslí v ulici 28. pluku, který je pro nás ve lmi 

zásadní a d ůležitý, takže bychom si p řáli tyto jesle 

získat do našeho vlastnictví.  

 

V tuto chvíli jsou na Listu vlastnictví pod Ú řadem pro 

zastupování státu ve v ěcech majetkových, p ři čemž z jednání 

s Ú řadem tato částka vyplynula. Byla by velká škoda, pokud 

tato šance bude, a vypadá to tak, že by nám Ú řad tento pozemek 

za tyto finan ční prost ředky p řevedl, ho nekoupit. Proto jsme 

tam 12 milion ů korun museli ponechat. 

 

Výdajová část rozpo čtu 163 milion ů korun. 

 

 Op ět vidíte velmi významné finan ční prost ředky, které jdou 

do zateplení fasád. Je tomu tak op ět kv ůli snižování 

energetické náro čnosti. 

 

 Samoz řejm ě jsme nezapomn ěli na výstavbu sociálních byt ů, 

které jsme v rámci našich t ří pilí řů sociálního systému 

v rámci bydlení slíbili. Jedním z nich je práv ě ono ústupové, 

respektive startovací malometrážní bydlení, které j e tak 

důležité s ohledem na deregulaci nájm ů. 

 

 Dále se zde sjedná o dokon čení Gutovky a v neposlední řadě 

je tu již ur čitá minimální částka na budování Ú řadu m ěstské 

části Praha 10, o kterém budeme hovo řit na n ěkterém z dalších 

jednání zastupitelstva, protože budeme mít dv ě varianty, o 

kterých jsme na za čátku hovo řili, a to porovnání 
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-  výdaj ů na rekonstrukci této budovy a 

-  případných náklad ů na výstavbu nové radnice. 

 

To ale není p ředmětem jednání dnešního zastupitelstva. O tom 

budou zastupitelé rozhodovat n ěkdy p říšt ě, v tuto chvíli 

neznám p řesný termín. 

 

 Spoluú čast v projektech Evropské unie. Vrací se nám  

 

-  Malešický park v částce 25 milion ů korun, 

-  kontejnery,  

-  budovy mate řských škol a solární systémy, které tam 

budujeme, 

 

věci, které by bylo škoda neprofinancovat, protože na  n ě jsou 

vázány peníze z jiných zdroj ů a ty máme možnost získat do 

našeho rozpo čtu. 

 

 Zda ňovaná činnost: 

 

-  výnosy více jak 1,2 miliardy korun, 

-  tržby z pronájmu byt ů, 

-  privatizace, 

-  tržby z pronájmu pozemk ů. 

 

Náklady této zda ňované činnosti jsou na úrovni tém ěř 650 

milion ů korun. Z toho ty nejvýznamn ější položky jsou 

 

-  nadlimitní opravy, 

-  odměna pro správní firmy a 

-  celopražský úklid chodník ů.  

 

Hospodá řský výsledek +554,351 milion ů korun.  
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 Plán nadlimitních oprav. Op ět se nám jednotlivé položky 

rozpadají na  

 

-  bytové domy, kde vidíte, kolik chceme investovat do  oken, 

st řech, fasád, 

-  v tomto rozpo čtu jsme v ěnovali i ur čitou částku na 

grafity, což je záležitost, která nás velmi významn ě 

trápí, ale domníváme se, že je pot řeba tyto grafity na 

domech likvidovat i s ohledem na to, že nechceme, a by 

Praha 10 vypadala jako ghetto. 

 

Jestliže n ěkdo projíždí Prahou 10 a domy jsou po čmárané, 

nejenom že se necítí úpln ě komfortn ě a má pocit, že je n ěkde 

jinde, ale má to dopad i na hodnotu majetku m ěstské části, a 

to nejenom Ú řadu m ěstské části, ale i na hodnotu majetku 

jednotlivých vlastník ů domů nebo bytových jednotek, protože 

když m ěstská část vypadá hezky, je logické, že cena 

soukromého, ale samoz řejm ě i m ěstského bytu je ur čit ě vyšší 

než v p řípad ě, kdy tomu tak není. 

 

 Školy. 

 

 Ve školách chceme také opravit nejenom fasády, ale  musí 

prob ěhnout i vým ěna oken, což je op ět o energetické 

náro čnosti, p ředevším u starších budov školek. 

 

 Prošel jsem to, co jsem vám cht ěl říci. P ři projednávání 

minulého rozpo čtu jsem možná d ělal pon ěkud v ětší show, možná 

to bylo trochu zajímav ější, ale to byla situace ješt ě jiná, 

krize skute čně dolehla až v tomto roce. 

 

 Rok 2012 pro nás nebude jednoduchý, ale s ohledem na to, 

jak jsme nastavili p říjmy kontra výdaje pro toto volební 

období, jsem p řesv ědčen, že krizovým rokem pro Prahu 10 bude 
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rok 2012, zatímco roky 2013 a 2014 by nem ěly p ředstavovat 

nějaký zásadním problém, ale samoz řejm ě nemůžeme zcela 

předvídat vývoj jak v Evrop ě, tak v České republice, a to i 

s ohledem na zákony, které jsou schvalovány.  

 

Kolegové poslanci, kte ří tady sedí, v ědí, že to často není 

úpln ě výhodné jak pro hlavní m ěsto Prahu, tak i pro m ěstské 

části.  

 

 Zapla ť pánb ůh, máme kam sáhnout, takže tento rozpo čet 

můžeme financovat, protože z hlediska zákona rozpo čet musíme 

mít vyrovnaný, a my ho vyrovnaný mít budeme. Nechce me se 

zadlužovat. 

 

 Bylo by jednoduché p řijít a říct: poj ďme si vzít úv ěr, a 

nám by fakticky sta čil úv ěr ve výši pár set milion ů korun, ani 

by to nemusely být obrovské miliardy jako na hlavní m měst ě 

Praze, ale my to d ělat nechceme. Pokud ješt ě máme kam jít 

s úsporami, tak tam prost ě p ůjdeme. Pokud máme úspory 

z minulých let, pak je letos musíme n ějakým zp ůsobem do 

rozpo čtu zapojit. P říští a další rok by m ěly být snad lepší. 

 

 Nevím, jestli ostatní m ěsta nebo m ěstské části p řistupují 

k takovým škrt ům jako my na Praze 10, nicmén ě čísla hovo ří 

jasn ě, hovo ří sama za sebe, takže nemá smysl k tomu víc 

dodávat. 

 

 Myslím si, že jsme tém ěř na historickém dnu úspor, které 

jsme mohli dosáhnout. Samoz řejm ě nikdy ne říkej nikdy, protože 

t řeba i v p říštím roce budeme dále škrtat, ale ten, kdo byl 

při projednávání rozpo čtu, ví, že abychom zachovali aspo ň 

základní úrove ň služeb, které našim ob čanům poskytujeme, dál 

jít nem ůžeme, protože jsme kladli d ůraz na školství a d ůraz 
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klademe p ředevším na sociální a zdravotní problematiku. 

V t ěchto oblastech jsme necht ěli tnout úpln ě do živého. 

 

 Okleš ťovali jsme b ěžné výdaje, ale p ři zachování kvality 

péče a fakticky p ři rozší ření jednotlivých možností a nabídek 

služeb pro naše ob čany na úrovni sociální a zdravotní. 

 

 Kolegyn ě, kolegové, d ěkuji vám za pozornost.  

 

Otevírám debatu a hledejme p řípadn ě další možnosti. 

Děkuji. 

 

 Do diskuse se hlásí pan Martin Hejl. Prosím.  

 

 

 Pan Hejl: Děkuji. Pane p ředsedající, pro tuto chvíli se 

vzdávám slova ve prosp ěch kolegy Svobody, protože 

předpokládám, že se hlásí jako p ředseda finan čního výboru. Až 

po n ěm bych si vzal slovo já. D ěkuji. 

 

 

 Předsedající: Děkuji. Slovo má tudíž pan kolega Svoboda. 

Prosím.  

 

 

 Pan Svoboda: Děkuji za slovo, pane starosto. Mn ě se vždy 

po vaší prezenci obtížn ě vystupuje, ale musím říct, že 

tentokrát nebyla tak obsáhlá jako p řed rokem. Tam jsem totiž 

měl pocit, že jsem úpln ě zbyte čný.  

 

Nebudu hovo řit o jednotlivých číslech, protože není nad 

písemnou formu a obsáhlé studium, které je vždy lep ší než 

nějaký komentá ř, nicmén ě bych cht ěl pod ěkovat finan čnímu 

výboru a jednotlivým ú častník ům, a to nejen t ěm, kte ří tam 
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jsou proto, že byli zvoleni, ale i host ům, protože diskuse 

byla velmi kvalitní a musím říct, že práce ve finan čním výboru 

byla po celý rok velmi korektní.  

 

Mám na mysli p ředevším kolegy z opozice, protože našt ěstí 

i v jiném orgánu, ve kterém zasedám, tzn. v rozpo čtovém výboru 

Poslanecké sn ěmovny, se léta dodržuje pravidlo konstruktivního 

jednání a ne zneužívání této práce k n ějakým politickým, 

případn ě populistickým projev ům.  

 

 Cht ěl bych proto pod ěkovat odborník ům, kte ří jsou ve 

finan čním výboru, za jejich p řínos, za jejich otázky a 

především za jejich seriozní p řístup. 

 

 Na druhou stranu bych snad ješt ě doplnil pana starostu, 

protože v tuto chvíli mimo otázek, které zmínil a k teré se 

staly prom ěnnou i v rozpo čtu m ěstské části Praha 10, nap říklad 

te ď se svádí v Poslanecké sn ěmovně opravdu ostrý boj o 

rozpo čtové ur čení daní, což je op ět velký otazník, který se 

zcela ur čit ě dotkne p říjm ů jak rozpo čtu hlavního m ěsta Prahy, 

tak pochopiteln ě i m ěstských částí. 

 

 Jenom jako dov ětek bych zmínil, a ť jsem zcela objektivní, 

že Pražáci v tom nehrají prim, naopak zbytek Prahy je jakoby 

spol čen proti velkým m ěst ům, ale p ředevším proti bohaté Praze, 

takže mají chu ť si sáhnout na standardní dotace, které 

přicházely sm ěrem ku Praze, takže se nám bude velmi t ěžce 

bojovat za to, abychom udrželi onen základní pom ěr, který byl 

po léta respektován.  

 

 Požádal bych proto o podporu kolegy i z dalších 

politických stran, kte ří pracují v Poslanecké sn ěmovně za jiné 

politické subjekty, než je Sociální demokracie, pro tože si 

myslím, že v tomto je náš zájem stejný. 
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 Bude to t ěžký boj, ale doufejme, že se to povede, protože 

alespo ň v Sociální demokracii se zatím snažíme udržet názo r, 

aby se problematika velkých m ěst vy ňala a řešila samostatn ě, 

ne na úkor zbytku republiky.  

 

 D ěkuji za pozornost. 

 

 

 Předsedající: Také d ěkuji. O slovo se dále hlásí kolega 

Šnajdr. Prosím.  

 

 

 Pan Šnajdr: Dal bych p řednost panu kolegovi Hejlovi, který 

se hlásil p řede mnou.  

 

 

 Předsedající: Nedělejte nám zmatek v hlasovacím za řízení, 

ale pravda je, že kolega Hejl se hlásil d řív. Prosím. 

 

 

 Pan Hejl: Děkuji. Možná je to nám ět pro technické zlepšení 

anebo um ění obsluhy, když se n ěkdo vzdá slova jenom pro tuto 

chvíli, aby neztrácel po řadí. 

 

 S odvoláním na § 7 bod 5 našeho Jednacího řádu jako 

předseda výboru životního prost ředí našeho zastupitelstva chci 

koleg ům sd ělit, že na svém lednovém zasedání výbor i p ři 

vědomí silných restrikcí doporu čil tento rozpo čet p řijmout za 

alikvotní části tohoto rozpo čtu, tj. odv ětví 021 – životní 

prost ředí a 031 – dopravu. 

 

 Tolik jsem cht ěl sd ělit koleg ům ze  zastupitelstva. 
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 Předsedající: Děkuji. Slovo má kolega Šnajdr. 

 

 

 Pan Šnajdr: Dobrý den! Jako člen finan čního výboru jsem ve 

finan čním výboru pro tento rozpo čet zvedl ruku. Neznamená to 

nicmén ě, že bych s ním byl pln ě ztotožn ěn. 

 

 Ruku jsem zvedl proto, že se nedá up řít snaha o škrty a o 

úspornost, nicmén ě jsem nezmínil názor na to, že v rozpo čtu 

jsou výdaje, které mi nep řijdou p říliš efektivní.  

 

Ani já, ani mí kolegové jsme nezm ěnili názor na 

neefektivnost p řestavby Penzionu Malešice na projekt 

ústupového bydlení, zrovna tak jsem nezm ěnil názor na 

smysluplnost rozhodnutí nákupu stadionu Bohemians. 

 

 Nelíbí se mi také to, že do rozpo čtu i vedle toho, že tam 

jsou zapojeny p říjmy z p ředpokládaného prodeje majetku, je 

zapo čteno dalších 259 milion ů korun „ušet řených“ z p ředchozích 

let. Tyto miliony totiž nejsou ušet řeny, ale pocházejí 

z p ředchozích kol privatizace. 

 

 Mám trochu obavu, že tyto peníze v tomto volebním období 

dojdou a bezpochyby v dalších volebních obdobích vz niknou 

další naléhavé pot řeby.  

 

 

 Předsedající: Děkuji. Slovo má dále pan kolega Nepevný. 

Prosím.  
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 Pan Nepevný: Dobrý den vespolek! Rád bych požádal o 

vysv ětlení dvou položek, kterým sice rozumím, ale nerozu mím, 

pro č jsou uvedeny v návrhu rozpo čtu pro tento rok.  

 

Je to p ředevším oprava budovy Ú řadu m ěstské části. 

 

 Rozumím tomu, že pokud se m ěstská část rozhodne tuto 

budovu zachovat pro vlastní pot řeby, rekonstrukce bude 

nezbytná. Otázka je, jestli rozhodnutí pro tento ro k už padlo, 

když je tady uvedena částka 50 milion ů korun? 

 

 Druhá poznámka. V tabulce „Rozpis rozpo čtové rezervy na 

rok 2012“ je uvedena nespecifikovaná investi ční rezerva ve 

výši 110 milion ů korun. 

 

 Rezerva je dosti vysoká, takže možná by nebylo špa tné ji 

neuvád ět jako nespecifikovanou, ale pokusit se ji blíže 

specifikovat. D ěkuji.  

 

 

 Předsedající: Také d ěkuji. O slovo se dále hlásí paní 

kolegyn ě Procházková. Prosím. 

 

 

 Paní Procházková: Dobré odpoledne! Stejn ě jako kolega 

Šnajdr jsem členkou finan čního výboru, kde jsme 17. ledna 

doporu čili tento navržený rozpo čet ke schválení 

zastupitelstvem. 

 

 Argumenty PRO byly jasné, rozpo čet nevyvolává žádnou 

zadluženost atd., v tomto t ěžkém období se tvá ří zdánliv ě 

vyrovnan ě, byla na n ěm na výjezdním zasedání ud ělána spousta 

práce, nicmén ě n ěkteré záležitosti v n ěm jsou takové, že se 

s nimi nedá úpln ě ztotožnit. 
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 Je to nap říklad zapojení 700 – 750 milion ů korun z prodeje 

hmotného majetku do p říjmové části rozpo čtu, p ři čemž na druhé 

stran ě se škrtá i v sociální oblasti. 

 

 Kdyby se nap říklad on ěch 110 milion ů, což je z řejm ě pro 

nákup v Ďolí čku, které jsou skryty v rozpo čtové rezerv ě, pro 

tento nákup nerealizovalo, potom by škrty nemusely být tak 

veliké, nebo by p ředpokládaný p říjem z prodeje hmotného 

majetku nemusel být tak vysoký. 

 

 D ěkuji za pozornost. 

 

 

 Předsedající: Také d ěkuji. Do diskuse se nikdo další 

nehlásí, takže žádám, aby se slova ujal pan ****** . 

 

 Následn ě bych si jako p ředkladatel vzal slovo sám. D ěkuji. 

 

 

 Pan ****** : Ješt ě jednou dobré odpoledne za k řesťanské 

demokraty! 

 

 P ředkládám následující 4 návrhy a poznámky k rozpo čtu a na 

všechny uvedené otázky žádám písemnou odpov ěď. 

 

1) Žádám, aby byly návrh rozpo čtu v četn ě komentá ře, respektive 

důvodové zprávy i plné zn ění návrhu usnesení zve řej ňovány, 

protože excelové tabulky, které má ob čan k dispozici nap říklad 

bez vysv ětlení zkratek, jsou nesrozumitelnou materií, nevyzn á 

se v tom ani bývalý nám ěstek ministra financí. Nevím, jestli 

to byl zám ěr zákonodárce to takhle p ředkládat. 
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2) Ke každému rozpo čtu se p řipojuje i návrh usnesení, jímž 

zastupitelstvo zmoc ňuje radu k provád ění rozpo čtových opat ření 

na rok 2012 ve výši 15 milion ů korun. Informoval jsem se u 

zastupitel ů ve svém obvod ě, takže navrhuji, aby se tato částka 

snížila o 20 %, tzn. na 12 milion ů korun. 

 

3) Jedná se o krytí schodku rozpo čtu a m ůj dotaz mí ří na 

částku 214,292 milion ů korun uvedenou v podkladech. Otázka 

zní, kde nebo v čem konkrétn ě jsou prost ředky na vykrytí 

rozpo čtového schodku jakožto p řebytku hospoda ření z minulých 

let uloženy. Chci tudíž konkrétn ě odkrýt tuto položku, jestli 

bude uvoln ěna z ú čtu, jestli je v obligacích nebo n ěkde jinde. 

 

4) Pro zvýšení d ůvěry ob čanů Prahy 10 ve vedení m ěstské části 

a v jeho schopnost řádně hospoda řit s prost ředky, které jim 

občané – da ňoví poplatníci sv ěřují, považuji za vhodné 

uspo řádat v roce 2012 ve řejné slyšení k dalšímu postupu p ři 

vymáhání zna čných finan čních prost ředk ů, jež m ěstská část 

uložila u spole čnosti Key Investments. 

 

 Vím, že se tím zabývaly jednotlivé politické kluby  p ři 

jednáních s vedením m ěstské části, ale domnívám se, že 

takovéto ve řejné slyšení by mohlo p řisp ět k rozptýlení obav 

mezi ob čany Prahy 10. 

 

 Tento poslední návrh p ředkládám se zám ěrem, aby byl mezi 

vámi v klidu probrán na n ějakém z p říštích vašich zasedání. 

 

 D ěkuji za pozornost. 

 

 

 Předsedající: Děkuji. Nikdo další se do rozpravy nehlásí, 

takže bych si vzal záv ěre čné slovo. 

 



P10-018523/2012 

 
 
Zveřejn ěna je upravená verze stenozáznamu z d ůvodu dodržení p řiměřenosti 
rozsahu zve řej ňovaných osobních údaj ů podle zákona č. 101/2000 Sb., o 
ochran ě osobních údaj ů.  
 

54 

 Kolega politik ****** , říkám kolega, protože vystupuje za 

KDU ČSL, tady vznesl návrh, aby sou částí usnesení, ve kterém 

je zmocn ění rady k p řesunu 12 milion ů korun. 

 

 Vzhledem k tomu, že je nutno, aby si takovýto návr h 

osvojil n ěkterý ze zastupitel ů, dávám na zvážení, aby se ten, 

který by si cht ěl tento návrh osvojit, p řihlásil, abychom o 

tom mohli hlasovat, p řípadn ě aby si ho osvojil u návrhového 

výboru, aby k takovému hlasování mohlo dojít. 

 

 Co se tý če jednotlivých dotaz ů nebo vystoupení 

zastupitel ů, chci pod ěkovat kolegyni Procházkové z opozi ční 

TOP 09 za pochvalu, že rozpo čet jsme skute čně odpracovali. 

Velmi si toho vážím, protože naše vztahy za čínají být korektní 

a p řece jen je vid ět, že naše práce je ocen ěna. 

 

 Co se týká jednotlivých položek, potom pokud jde o  

zmi ňovanou opravu Ú řadu m ěstské části, nejedná se o opravu 

této budovu, ale o Ú řad městské části, což není blíže 

specifikováno. Je to částka, která bude řešena, jak jsem již 

zmi ňoval, na úrovni jednání dalších zastupitelstev a my  se 

musíme rozhodnout, jakou cestou jít, tzn. jestli p ůjdeme 

cestou nové radnice nebo cestou rekonstrukce této r adnice. 

Nicmén ě stav této budovy za číná být skute čně alarmující, ale 

ur čit ě to nejsou finan ční prost ředky, které by byly 

nainvestovány p řed tímto rozhodnutím do této budovy nebo 

případn ě do nové lokality. To je v ěc, která teprve projde 

rozhodnutím. 

 

 Pro č není blíže specifikována rozpo čtová rezerva? Protože 

to je rozpo čtová rezerva, která je ur čena pro mimo řádné 

situace. Je stanovena s ohledem na to, že škrty byl y skute čně 

tak významné, že m ůže jít i o v ěcí, které se mohou vyskytnout 
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především na poli sociálním a zdravotním. Musíme prot o mít 

aspo ň n ějakou šanci je dokrýt. 

 

 Možná jsme se nechali trochu inspirovat i návrhem TOP 09 

na Magistrátu hlavního m ěsta Prahy, kde taktéž tato rezerva 

nebyla v za čátku blíže specifikována, a i u nás se v čase 

uvidí, jaké pot řeby budou, p řípadn ě jestli budou. Je to 

skute čně myšleno jako rezerva, která je nicmén ě uložena na 

účtech, takže nyní odpovídám i kolegovi ******  za KDU ČSL, kde 

jsou uloženy úspory z minulých let. 

 

 Jsou uloženy na ú čtu, nikdo je nemá v polštá ři, jsou na 

standardním ú čtu u České spo řitelny s maximálním úrokem, takže 

tam je uložena i rezerva a finan ční prost ředky tam z ůstávají. 

 

 Pan kolega Šnajdr mluvil o neefektivních výdajích 

týkajících se nap říklad Penzionu Malešice. 

 

 Já s tím úpln ě nemohu souhlasit, tuto debatu jsme vedli už 

mnohokrát. Myslím si, že to jsou výdaje, které jsou  kvalitní 

s ohledem na to, že investujeme finan ční prost ředky do majetku 

městské části, jeho hodnota roste a dáváme prostor pro 

zajišt ění oprav ě onoho ústupového bydlení. 

 

 Tento termín tady nechci p říliš používat, aby ob čané 

v této lokalit ě neměli dojem, že tam chceme umis ťovat n ějaké 

nepřizp ůsobivé obyvatele. Tak tomu není.  

 

Je to skute čně bydlení, které je ur čeno t ěm, kte ří 

například obývají velký byt s regulovaným nájmem, dosta nou se 

do d ůchodového v ěku a velký byt jim už neumož ňuje z d ůchodu 

utáhnout takovýto nájem, takže tyto malometrážní by ty by m ěly 

sloužit práv ě k tomu, že takovýto člov ěk, pokud bude chtít, 

může na vlastní žádost dostat toto ústupové bydlení, menší byt 
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a tím pádem platit i menší nájem, což mu velmi význ amně pomůže 

v jeho životní situaci. 

 

 Pro č je Penzion Malešice d ůležitý zvlášt ě v dob ě krize? 

Protože v dob ě krize mohou vznikat velmi významné sociální 

propasti mezi jednotlivými skupinami obyvatel, ale i mezi 

obyvateli. A s ohledem na to, jak rostou ceny energ ií, jak se 

dereguluje nájemné, toto je možnost, jak nenechat s eniory a 

možná i mladé rodiny spadnout do sociální pasti a d át jim 

možná základní pot řebu, tj. pot řebu bydlení tak, aby jim 

zůstaly finan ční prost ředky nap říklad na jídlo a na další 

nezbytné v ěci s tím související. 

 

 Navíc u Penzionu Malešice toto není poslední argum ent. 

Posledním a čtvrtým argumentem,s který tady p ředkládám, je i 

to, že dnes je tam ubytovna, což v dané lokalit ě generuje 

ur čité sociální problémy s ohledem na ty, kte ří tam jsou 

ubytováni, a ve chvíli, kdy zrekonstruujeme, nainve stujeme a 

přetvo říme Penzion Malešice na malometrážní byty, nebudou tam  

vznikat tyto sociální jevy, takže p ředpokládám, že i nápad 

trestné činnosti v lokalit ě Malešic velmi významn ě poklesne. 

 

 Kolega Šnajdr říkal, že se mu ne zcela líbí, že do 

rozpo čtu jsou zapojeny finan ční prost ředky z úspor minulých 

let. 

 

 Jak říkám, v tuto chvíli nám nic jiného nezbývá, pokud s i 

nechceme p ůj čit, našt ěstí tuto možnost máme a jak jsem říkal, 

Praha 10 se vždycky snažila, a i tento rozpo čet je zrcadlem 

našich krok ů, zvyšovat hodnotu majetku m ěstské části, 

pořizovat majetek. Vid ěli jste to v prezentaci. 

 

 Nejen že nakupujeme nemovitosti, pozemky, ale vlas tn ě 

investujeme a zvyšujeme hodnotu i stávajících budov , což je 
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ur čitou kompenzací k privatizaci, takže tyto finan ční 

prost ředky jsou vlastn ě používány a p řetvá řeny, p řetavovány do 

vyšší hodnoty Prahy 10. 

 

 Myslím, že jsem v tuto chvíli zodpov ěděl všechny položené 

dotazy, takže si dovolím ukon čit diskusi. 

 

 Sou časn ě se táži, jestli návrhový výbor dostal n ějaký 

konkrétní návrh na úpravu usnesení. (Nikoliv.) 

 

 Prosím proto p ředsedu návrhového výboru o p ředložení 

návrhu usnesení a následn ě bychom p řistoupili k hlasování. 

 

 

 Pan Hošek: Vzhledem k tomu, že návrhový výbor nedostal 

žádný návrh na provedení n ějaké zm ěny, návrhový výbor 

doporu čuje schválit návrh usnesení k bodu číslo 3 beze zm ěny. 

 

 

 P ředsedající: Děkuji. D říve než dám o návrhu hlasovat, 

kolega Šnajdr se hlásí s technickou poznámkou. 

 

 Pan Šnajdr: Jenom jsem cht ěl říct, pane starosto, že nápad 

na ústupové bydlení je v zásad ě v po řádku. Dob ře také víte, 

ačkoliv jste to ve své řeči ne řekl, že jsme proti ústupovému 

bydlení nikdy nebyli. Nám se prost ě jenom nelíbí to, že 

přestavba Penzionu Malešice bude stejn ě drahá jako výstavba na 

zelené louce a ješt ě kus t ěchto prostor nebude vzhledem 

k tomu, že vedle probíhá další výstavba, mít správn é 

osv ětlení. 

 

 Jinak v zásad ě ústupové bydlení, obzvlášt ě v dnešní dob ě, 

je naprosto v po řádku. Proti tomu jsme nikdy neprotestovali. 
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 P ředsedající: Děkuji, pane kolego. Musím říct, že jste 

zneužil technické poznámky, protože to byl naprosto  standardní 

přísp ěvek do diskuse, ale já jsem vám to prominul, a prot o 

jsem vás nechal dokon čit vaši řeč. Jenom mi dovolte krátkou 

reakci.  

 

 My p řece v tuto chvíli nevíme, kolik rekonstrukce Penzio nu 

Malešice bude stát. Máme ur čitý odhad, ale p řesná částka se 

ukáže až z otev řeného, transparentního výb ěrového řízení, 

které bude samoz řejm ě vypsáno, takže pak teprve uvidíme 

přesnou částku, což vám samoz řejm ě dává prostor i na dalších 

zastupitelstvech, abychom o tom ješt ě diskutovali.  

 

 Diskuse je v tuto chvíli skute čně ukon čena, návrhový výbor 

přednesl návrh usnesení a já si dovolím dát prostor p ro 

hlasování k nejvýznamn ějšímu bodu jednání zastupitelstva 

v roce 2012. 

 

 Dávám o p ředloženém návrhu hlasovat. 

 

 (Probíhá hlasování.) 

 

-  PRO návrh hlasovalo 25 zastupitel ů, 

-  proti byli 2, 

-  zdrželo se 7 zastupitel ů.  

 

Konstatuji, že rozpo čet m ěstské části Praha 10 na rok 2012 

byl schválen. 

 

 Kolegyn ě a kolegové, velmi vám d ěkuji! 
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 Dalším bodem schváleného programu dnešního zasedán í je bod 

pořadové číslo 

 

4. 

 

Informace o druhém prodloužení termínu ve řejné výzvy na podání 

žádosti o odkup spoluvlastnického podílu na nebytov é jednotce 

Garáže Moskevská, číslo popisné 1464, se stanovením minimální 

ceny na jeho nejbližším zasedání.  

 

 

 Nejbližší zasedání je dnes. Materiál ů p ředkládá kolega 

Zoufalík. Prosím.  

 

 

 Pan Zoufalík: Dámy a pánové, ješt ě jednou dobrý den!  

 

 Ve řejná výzva na prodej t ěchto garáží byla v souladu se 

Zásadami vypsána v zá ří lo ňského roku. Jedná se o 140 

parkovacích míst, nájemci mají v souladu se Zásadam i p ředkupní 

právo. 

 

 Potvrdili sv ůj zájem, požádali však o druhé prodloužení. 

Jako d ůvod uvedli časovou náro čnost založení právnické osoby, 

která je pot řebná k tomuto nákupu. 

 

 Jenom vám chci p řipomenout, že soudním znalcem stanovená 

minimální cena je 13 933 290,- korun. 

 

 ( Řízením jednání zastupitelstva se ujal pan první 

místostarosta.) 

 

 

 Pan Novák: Děkuji. Otevírám diskusi. (Nikdo se nehlásí.) 
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 Uzavírám diskusi a prosím p ředsedu návrhového výboru o 

předložení návrhu usnesení k tomuto bodu programu. 

 

 

 Pan Hošek: Návrh usnesení k bodu číslo 4 z ůstává beze 

změny. 

 

 

 Pan Novák: Děkuji. O p ředloženém návrhu usnesení dávám 

hlasovat.  

 

 (Probíhá hlasování.) 

 

-  PRO přijetí návrhu bylo 28 zastupitel ů, 

-  proti nebyl nikdo, 

-  1 se zdržel hlasování.  

 

Návrh byl p řijat. 

 

 

 Dalším bodem schváleného programu tohoto zasedání je bod 

pořadové číslo  

 

5. 

 

Návrh na zp ětné za řazení nájemce bytu do privatizace domovního 

fondu sv ěřeného m ěstské části Praha 10 v návaznosti na podanou 

žádost číslo 7. 

 

 

 O uvedení tohoto materiálu prosím kolegu Zoufalíka . 
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 Pan Zoufalík: Myslím, že se jedná o materiál, který se 

vztahuje k tomu, co jsme zde říkali o údajích, které bychom 

neměli v budoucnu dávat na webové stránky, ale poj ďme k tomuto 

materiálu. 

 

 V roce 2007 z rozhodnutí zastupitelstva se z proce su 

privatizace vy řadili ti ob čané, kte ří do stanoveného termínu 

nezaplatili dluhy za bytovou jednotku. Ti, kte ří následn ě 

zaplatili, byli postupn ě do tohoto procesu privatizace op ětn ě 

zařazováni. 

 

 Dnes řešíme tento konkrétní p řípad pána, který byl 

dlužníkem, dluh uhradil, takže navrhuji zp ětn ě ho za řadit do 

procesu privatizace. 

 

 Pane p ředsedající, žádám vás o otev ření diskuse. 

 

 

 Pan Novák: Děkuji. Otevírám diskusi k tomuto materiálu. 

(Nikdo se nehlásí.) 

 

 Diskusi ukon čuji a prosím p ředsedu návrhového výboru o 

předložení návrhu usnesení.  

 

 

 Pan Hošek: Návrhový výbor p ředkládá návrh usnesení k bodu 

číslo 5 beze zm ěny. 

 

 

 Pan Novák: Děkuji. O p ředloženém návrhu dávám hlasovat.  

 

 (Probíhá hlasování.) 

 

-  PRO návrh hlasovalo 28 zastupitel ů, 
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-  proti nebyl nikdo, 

-  nikdo se hlasování nezdržel. 

 

Návrh byl p řijat. 

 

 

 P řistoupíme k projednávání dalšího bodu schváleného 

programu, kterým je bod po řadové číslo 

 

6. 

 

Návrh na zm ěnu usnesení zastupitelstva m ěstské části – 

uzav ření smluv k p řevodu bytových jednotek. 

 

 

 O uvedení tohoto materiálu prosím kolegu Zoufalíka . 

 

 

 Pan Zoufalík: V materiálech číslo 6/1 – 6/9 jednání 

dnešního zastupitelstva jsou zahrnuty navržené zm ěny usnesení, 

které řeší faktické zm ěny, které se staly v pr ůběhu 

privatizace. 

 

 Jedná se o  

 

-  přechody nájm ů po zem řelých, 

-  odstran ění administrativní chyby, 

-  změny v nájemních smlouvách, 

-  přest ěhování nájemc ů a  

-  v jednom p řípad ě jsme museli zohlednit rozhodnutí soudu. 

 

V balíku t ěchto bod ů se jedná o záležitost, kterou jsem 

avizoval na za čátku jednání zastupitelstva, a to že k bodu 6/6 
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je p řipojen materiál 6/2, takže d ůvodová zpráva k bodu 6/6 je 

rozší řena o d ůvodovou zprávu k materiálu číslo 6/2. 

 

 

 Prvním z t ěchto bod ů je materiál uvedený pod po řadovým 

číslem 

 

6/1. 

 

Návrh na zm ěnu usnesení zastupitelstva m ěstské části Praha 10 

číslo 8/61/2011 ze dne 12. 12. 2011 k návrhu na uzav ření smluv 

o p řevodu vlastnictví bytových jednotek číslo popisné 753, 

katastrální území Vršovice, ulice Vršovická, číslo orienta ční 

76, Praha 10, s oprávn ěnými nájemci.  

 

 

 Prosím pana p ředsedajícího o otev ření diskuse k tomuto 

materiálu.  

 

 

 Pan Novák: Zahajuji diskusi k bodu číslo 6/1. (Nikdo se 

nehlásí.) 

 

 Uzavírám diskusi a prosím p ředsedu návrhového výboru o 

předložení návrhu usnesení.  

 

 

 Pan Hošek: Budeme hlasovat o návrhu usnesení k bodu číslo 

6/1 beze zm ěny. 

 

 

 Pan Novák: Děkuji. O návrhu dávám hlasovat.  

 

 (Probíhá hlasování.) 
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-  PRO bylo 26 zastupitel ů, 

-  proti nebyl nikdo, 

-  1 se zdržel hlasování.  

 

 Návrh byl schválen. 

 

 P ředávám řízení našeho zasedání panu starostovi. 

 

 

 P ředsedající: Pověřuji řízením zasedání pana prvního 

místostarostu. (Oživení.) 

 

 

 Pan Novák: Budeme pokra čovat projednáváním dalšího bodu 

tohoto programu, kterým je bod po řadové číslo  

 

6/2. 

 

Návrh na zm ěnu usnesení zastupitelstva m ěstské části Praha 10 

číslo 8/59/2011 ze dne 12. 12. 2011 k návrhu na uzav ření smluv 

o p řevodu vlastnictví bytových jednotek s oprávn ěnými nájemci 

domu číslo popisné 794, katastrální území Vršovice, ulice  

Kišin ěvská, číslo orienta ční 8, Praha 10, v četn ě zastav ěných 

pozemků a pozemk ů souvisejících s p ředmětnými domy ze 

stavebn ětechnického celku, tj. dom ů číslo popisné 806, 801, 

794, 753 a 807, katastrální území Vršovice, ulice K išin ěvská, 

číslo orienta ční 4, 6 a 8, ulice Vršovická, číslo orienta ční 

76, a ulice Vladivostocká, číslo orienta ční 5, Praha 10, 

rozd ělených na jednotky. 

 

 

 Prosím kolegu Zoufalíka o uvedení tohoto materiálu .  
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 Pan Zoufalík: Úvodní slovo jsem otev řel ke všem bod ům, 

tzn. k bodu 6/1 – 6/9, a proto bych požádal pouze o  hlasování 

k jednotlivým bod ům. 

 

 

 Pan Novák: Kolega p řednesl procedurální návrh, takže dávám 

hlasovat o tom, že spojíme diskusi k bodu číslo 6/2 až 6/9. 

 

 (Probíhá hlasování.) 

 

-  PRO bylo 27 zastupitel ů, 

-  proti nebyl nikdo, 

-  nikdo se hlasování nezdržel. 

 

Návrh byl p řijat.  

 

Prosím nyní proto p ředsedu návrhového výboru o p ředložení 

návrhu usnesení k tomuto bodu programu.  

 

 Pan Hošek: Budeme hlasovat o návrhu usnesení k bodu číslo 

6/2 v p ředloženém zn ění beze zm ěny. 

 

 

 Pan Novák: Děkuji. Zahajuji hlasování k materiálu číslo 

6/2. 

 

 (Probíhá hlasování.) 

 

-  PRO bylo 32 zastupitel ů, 

-  proti nebyl nikdo, 

-  nikdo se hlasování nezdržel.  

 

Návrh byl p řijat.  
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 Dalším bodem schváleného programu je bod po řadové číslo 

 

6/3. 

 

Návrh na zm ěnu usnesení zastupitelstva m ěstské části Praha 10 

číslo 8/58/2011 k návrhu na uzav ření smluv o p řevod bytových 

jednotek s oprávn ěnými nájemci domu číslo popisné 801, 

katastrální území Vršovice, ulice Kišin ěvská, číslo orienta ční 

6, Praha 10, v četn ě zastav ěných pozemk ů a pozemk ů 

souvisejících s p ředmětnými domy ze stavebn ětechnického celku, 

tj. dom ů číslo popisné 806, 801, 794, 753 a 807, katastrální 

území Vršovice, ulice Kišin ěvská, číslo orienta ční 4, 6 a 8, 

ulice Vršovická, číslo orienta ční 76, a ulice Vladivostocká, 

číslo orienta ční 5, Praha 10, rozd ělených na jednotky. 

 

 

 Prosím p ředsedu návrhového výboru, aby nám p ředložil návrh 

usnesení k bodu číslo 6/3. 

 

 Pan Hošek: Budeme hlasovat k materiálu číslo 6/3 

v p ředloženém zn ění beze zm ěny. 

 

 

 Pan Novák: Děkuji. O návrhu dávám hlasovat.  

 

 (Probíhá hlasování.) 

 

-  PRO hlasovalo 33 zastupitel ů, 

-  nikdo nebyl proti, 

-  nikdo se hlasování nezdržel. 

 

Návrh byl p řijat. 
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 Dalším bodem programu je materiál uvedený pod bode m 

pořadové číslo 

 

6/4. 

 

Návrh na zm ěnu usnesení zastupitelstva m ěstské části Praha 10 

číslo 8/35/2011 ze dne 12. 12. 2011 k návrhu na uzav ření smluv 

k p řevodu bytových jednotek s oprávn ěnými nájemci domu číslo 

popisné 1825, katastrální území Strašnice, ulice Pr ůběžná, 

číslo orienta ční 61, Praha 10, v četn ě zastav ěných pozemk ů a 

pozemků souvisejících s p ředmětnými domy ze 

stavebn ětechnického celku, tj.dom ů číslo popisné 1823, 1824, 

1825 a 1826, katastrální území Strašnice, ulice Pr ůběžná, 

číslo orienta ční 57, 59, 61 a 63, Praha 10, rozd ělených na 

jednotky.  

 

 

 Prosím p ředsedu návrhového výboru, aby nám p ředložil návrh 

usnesení k bodu číslo 6/4. 

 

 

 Pan Hošek: Budeme hlasovat k materiálu číslo 6/4 

v p ředloženém zn ění beze zm ěny. 

 

 

 Pan Novák: Děkuji. O návrhu dávám hlasovat.  

 

 (Probíhá hlasování.) 

 

-  PRO hlasovalo 30 zastupitel ů, 

-  nikdo nebyl proti, 

-  nikdo se hlasování nezdržel. 
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Návrh byl p řijat. 

 

 

 Dalším bodem programu je materiál uvedený pod bode m 

pořadové číslo 

 

6/5. 

 

Návrh na zm ěnu usnesení zastupitelstva m ěstské části Praha 10 

číslo 8/12/2011 ze dne 12. 12. 2011 k návrhu na uzav ření smluv 

o p řevodu vlastnictví bytových jednotek budovy číslo popisné 

1463, katastrální území Vršovice, ulice Uzbecká, číslo 

orienta ční 1, Praha 10, s oprávn ěnými nájemci. 

 

 

 Prosím p ředsedu návrhového výboru, aby nám p ředložil návrh 

usnesení k bodu číslo 6/5. 

 

 

 Pan Hošek: Budeme hlasovat k materiálu číslo 6/5 

v p ředloženém zn ění beze zm ěny. 

 

 

 Pan Novák: Děkuji. O návrhu dávám hlasovat.  

 

 (Probíhá hlasování.) 

 

-  PRO hlasovalo 34 zastupitel ů, 

-  nikdo nebyl proti, 

-  nikdo se hlasování nezdržel. 

 

Návrh byl p řijat. 
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 Dalším bodem programu je materiál uvedený pod bode m 

pořadové číslo 

 

6/6. 

 

Návrh na zm ěnu usnesení zastupitelstva m ěstské části Praha 10 

číslo 7/2/2010 ze dne 21. 10. 2011 k návrhu na uzav ření smluv 

o p řevodu vlastnictví bytových jednotek budovy číslo popisné 

656, katastrální území Vršovice, ulice Bajkalská, číslo 

orienta ční 4, Praha 10, s oprávn ěnými nájemci. 

 

 

 Prosím p ředsedu návrhového výboru, aby nám p ředložil návrh 

usnesení k bodu číslo 6/6. 

 

 

 Pan Hošek: Budeme hlasovat k materiálu číslo 6/6 

v p ředloženém zn ění beze zm ěny. 

 

 

 Pan Novák: Děkuji. O návrhu dávám hlasovat.  

 

 (Probíhá hlasování.) 

 

-  PRO hlasovalo 34 zastupitel ů, 

-  nikdo nebyl proti, 

-  nikdo se hlasování nezdržel. 

 

Návrh byl p řijat. 

 

 

 Dalším bodem programu je materiál uvedený pod bode m 

pořadové číslo 
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6/7. 

 

Návrh na zm ěnu usnesení zastupitelstva m ěstské části Praha 10 

číslo 5/24/2011 ze dne 29. 6. 2011 k návrhu na uzav ření smluv 

k p řevodu vlastnictví bytových jednotek domu číslo popisné 

1413, katastrální území Vršovice, ulice Taškentská,  číslo 

orienta ční 8, Praha 10, s oprávn ěnými nájemci. 

 

 

 Prosím p ředsedu návrhového výboru, aby nám p ředložil návrh 

usnesení k bodu číslo 6/7. 

 

 

 Pan Hošek: Budeme hlasovat k materiálu číslo 6/7 

v p ředloženém zn ění beze zm ěny. 

 

 Pan Novák: Děkuji. O návrhu dávám hlasovat.  

 

 (Probíhá hlasování.) 

 

 (Šum v sále, paní dr. Jirásková namítá, že se nem ůže 

přihlásit s technickou poznámkou.)  

 

 P ředávám řízení sch ůze panu starostovi. 

 

 

 P ředsedající: Myslím, že to je nám ět pro spole čnost, která  

instalovala hlasovací za řízení, aby nám nap říšt ě upravili 

možnost hlásit se s technickou poznámkou kdykoliv, i když je 

diskuse uzav řena, protože technická poznámka m ůže sm ěřovat 

k čemukoliv, tzn. k hlasování, t řeba i k návrhovému výboru, 

prost ě ke komukoliv. Technická poznámka musí p říští fungovat 

kdykoliv. D ěkuji.  
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 Pan Novák: S technickou poznámkou se hlásí ješt ě pan Ing. 

Weinert. 

 

 

 Pan Weinert: Na obrazovce by se m ělo také objevit, že 

diskuse je ukon čena, takže každý by vid ěl, že se už nemá 

hlásit o slovo. D ěkuji. 

 

 

 Pan Novák: Děkuji panu Ing. Weinertovi a ptám se našich 

dodavatel ům, jestli si zaznamenali tyto dv ě p řipomínky a 

jestli p říšt ě už to bude v po řádku. (Ano.) D ěkuji. 

 

 Budeme pokra čovat v našem jednání. Jsme u bodu 6/7 a o 

předloženém návrhu dávám hlasovat.  

 

 (Probíhá hlasování.) 

 

-  PRO hlasovalo 34 zastupitel ů, 

-  nikdo nebyl proti, 

-  nikdo se hlasování nezdržel. 

 

Návrh byl p řijat. 

 

 

 Dalším bodem programu je materiál uvedený pod bode m 

pořadové číslo 

 

6/8. 

 

Návrh na zm ěnu usnesení zastupitelstva m ěstské části Praha 10 

číslo 16/34/2009 k návrhu na uzav ření smluv o p řevodu bytových 
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jednotek budovy číslo popisné 2003, katastrální území 

Strašnice, ulice Donattelova, číslo orienta ční 6, Praha 10, 

s oprávn ěnými nájemci.  

 

 

 Prosím p ředsedu návrhového výboru, aby nám p ředložil návrh 

usnesení k bodu číslo 6/8. 

 

 

 Pan Hošek: Budeme hlasovat k materiálu číslo 6/8 

v p ředloženém zn ění beze zm ěny. 

 

 

 Pan Novák: Děkuji. O návrhu dávám hlasovat.  

 

 (Probíhá hlasování.) 

 

-  PRO hlasovalo 34 zastupitel ů, 

-  nikdo nebyl proti, 

-  nikdo se hlasování nezdržel. 

 

Návrh byl p řijat. 

 

 

 Dalším bodem programu je materiál uvedený pod bode m 

pořadové číslo 

 

6/9. 

 

Návrh na zm ěnu usnesení zastupitelstva m ěstské části Praha 10 

číslo 4/58/2007 ze dne 25. 9. 2007 k návrhu na uzav ření smluv 

o p řevodu vlastnictví bytových jednotek budovy číslo popisné 

2030, katastrální území Strašnice, ulice Nad vodovo dem, číslo 

orienta ční 59, Praha 10, s oprávn ěnými nájemci. 
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 Prosím p ředsedu návrhového výboru, aby nám p ředložil návrh 

usnesení k bodu číslo 6/9. 

 

 

 Pan Hošek: Budeme hlasovat k materiálu číslo 6/9 

v p ředloženém zn ění beze zm ěny. 

 

 

 Pan Novák: Děkuji. O návrhu dávám hlasovat.  

 

 (Probíhá hlasování.) 

 

-  PRO hlasovalo 34 zastupitel ů, 

-  nikdo nebyl proti, 

-  nikdo se hlasování nezdržel. 

 

Návrh byl p řijat. 

 

 

 Dalším bodem schváleného programu je materiál uved ený pod 

bodem po řadové číslo 

 

7. 

 

Návrh na zm ěnu usnesení zastupitelstva m ěstské části Praha 10 

číslo 6/26/2011 ze dne 7. 9. 2011 k návrhu na prodej  

nebytových jednotek na základ ě vyhodnocení ve řejné výzvy na 

podání žádosti o odkup pronajatých bytových jednote k se 

stanovením minimální ceny.  
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 P ředkladatelem tohoto materiálu je pan kolega Zoufalí k. 

Prosím. 

 

 

 Pan Zoufalík: I zde se jedná o odstran ění administrativní 

chyby. Tato zm ěna usnesení zahrnuje odstran ění této chyby, za 

kterou se omlouváme. 

 

 P ředávám slovo panu p ředsedajícímu k otev ření diskuse. 

 

 

 Pan Novák: Otevírám diskusi k bodu číslo 7. (Nikdo se 

nehlásí.) 

 

 Uzavírám diskusi a žádám p ředsedu návrhového výboru o 

předložení návrhu usnesení k bodu číslo 7. 

 

 

 Pan Hošek: Budeme hlasovat o návrhu usnesení k bodu 

pořadové číslo 7 beze zm ěny. 

 

 

 Pan Novák: Děkuji. Dávám o návrhu usnesení k tomuto bodu 

programu hlasovat.  

 

 (Probíhá hlasování.) 

 

 Zdá se, že toto hlasování je zmate čné, protože řada 

zastupitel ů ho rozporuje, takže prosím pracovníky dodavatelské  

firmy o zjednání nápravy.  

 

 O slovo žádá pan Zoufalík. 
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 Pan Zoufalík: Dávám návrh na nové hlasování. 

 

 

 Pan Novák: To ano, ale d říve, než tento návrh p ředložím, 

bude chyba zanalyzována, pracovníci firmy zjistí, k  čemu došlo 

a zjednají nápravu, aby se to už neopakovalo. 

 

 Nejvhodn ější bude, když nyní jako p ředsedající vyhlásím 

přestávku na 5 minut. 

 

 P řerušuji jednání.  

 

 

x x x 

 

 

 P ředsedající: Budeme pokra čovat v našem jednání. 

 

 Jsme u bodu číslo 7 a o návrhu usnesení k tomuto bodu 

budeme hlasovat znovu.  

 

 Zahajuji hlasování k bodu po řadové číslo 7. 

 

 (Probíhá hlasování. 

 

-  PRO bylo 26 zastupitel ů,  

-  proti nebyl nikdo, 

-  1 se zdržel hlasování. 

 

Návrh byl p řijat. 

 

 

 P řistoupíme k projednávání dalšího bodu schváleného 

programu, kterým je bod po řadové číslo  
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8. 

 

Návrh na prodej nebytových jednotek na základ ě vyhodnocení 

veřejné výzvy na podání žádostí o odkup pronajatých ne bytových 

jednotek se stanovením minimální ceny. 

 

 

 Materiál uvede kolega Zoufalík. Prosím. 

 

 

 Pan Zoufalík: V tomto bod ě se jedná o prodej dvou 

nebytových prostor v domech, které byly ur čeny k privatizaci. 

Minimální ceny jsou vždy stanoveny znaleckým posudk em. 

 

 Zde m ěstská část, jestliže bude prodej odsouhlasen, získá 

prodejem t ěchto dvou nebytových prostor 3 380 149,- korun.  

 

 Pane starosto, prosím, o otev ření diskuse k tomuto 

materiálu. 

 

 

 P ředsedající: Děkuji. Otevírám diskusi k tomuto bodu 

programu. (Nikdo se nehlásí.) 

 

 Uzavírám diskusi a prosím proto p ředsedu návrhového výboru 

o p ředložení návrhu usnesení. 

 

 

 Pan Hošek: Budeme hlasovat o návrhu usnesení k bodu 

pořadové číslo 8 v p ředloženém zn ění beze zm ěny. 

 

 

 P ředsedající: Děkuji. O p ředloženém návrhu dávám hlasovat. 
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 (Probíhá hlasování.) 

 

-  PRO bylo 26 zastupitel ů, 

-  proti nebyl nikdo, 

-  nikdo se hlasování nezdržel. 

 

Tento bod byl schválen. 

 

 

 Dalším bodem schváleného programu dnešního zasedán í je 

materiál uvedený pod bodem po řadové číslo  

 

9. 

 

Návrh na úpravu usnesení zastupitelstva m ěstské části Praha 10 

číslo 4/18/2011 ze dne 2. 5. 2011 k návrhu na prodej  pozemk ů 

dle vymezeného celku číslo 253 v katastrálním území Záb ěhlice 

družstvu „Družstvo domu Me číková 2892“, I Č 25676971. 

 

 

 Materiál op ět uvede kolega Zoufalík. 

 

 

 Pan Zoufalík: V tomto materiálu též nabízíme úpravu 

usnesení, a to odstran ění administrativní chyby, ke které 

došlo p ři sou čtu ke špatnému stanovení výše ceny. Op ět se za 

to omlouváme. 

 

 Opakuji, že se jedná o odstran ění administrativní chyby 

z minulého roku.  

 

 Prosím pana starostu o otev ření diskuse k tomuto 

materiálu. 
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 P ředsedající: Děkuji. Otevírám diskusi. (Nikdo se 

nehlásí.) 

 

 Uzavírám diskusi a prosím p ředsedu návrhového výboru o 

předložení návrhu usnesení. 

 

 

 Pan Hošek: Budeme hlasovat o návrhu usnesení k bodu 

pořadové číslo 9 v p ředloženém zn ění beze zm ěny.  

 

 

 P ředsedající: Děkuji. O p ředloženém návrhu usnesení dávám 

hlasovat.  

 

 (Probíhá hlasování.) 

 

-  PRO bylo 29 zastupitel ů, 

-  proti nebyl nikdo, 

-  nikdo se hlasování nezdržel. 

 

Tento materiál byl schválen. 

 

 

 Dalším bodem schváleného programu dnešního zasedán í je 

materiál uvedený pod bodem po řadové číslo  

 

10. 

 

Návrh na zm ěnu tajemníka výboru pro regeneraci m ěstské 

památkové zóny a dohled p ři revitalizaci zelených ploch na 

území zastupitelstva m ěstské části Praha 10 zastupitelstva 

městské části Praha 10. 
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 Tento materiál p ředkládá tajemník Ú řadu Martin Slavík. 

Prosím.  

 

 

 Pan Slavík: Předkládám návrh na zm ěnu tajemníka výboru, a 

to po konzultaci s p ředsedkyní výboru paní Mgr. Cabrnochovou.  

 

 Jedná se o to, že doty čný, který byl až dosud tajemníkem, 

je velmi vytížen prací koordinátora cyklostezek, ta kže po 

vzájemné dohod ě navrhuji novou tajemnici, a to paní Pet říkovou 

ze stejného odboru, jako byl p ředchozí tajemník výboru. 

 

 

 P ředsedající: Děkuji. Ptám se, zda p ředsedkyn ě tohoto 

výboru s touto zm ěnou souhlasí. 

 

 Paní Cabrnochová: Souhlasím s tímto návrhem, s panem 

tajemníkem jsme to už projednávali. 

 

 

 P ředsedající: Děkuji. Ptám se, zda má n ěkdo n ějaký jiný 

návrh na tajemníka výboru. (Nikdo.) 

 

 Ukon čuji diskusi a prosím p ředsedu návrhového výboru o 

předložení návrhu usnesení.  

 

 

 Pan Hošek: Budeme hlasovat o návrhu usnesení k bodu 

pořadové číslo 10 beze zm ěny.  
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 P ředsedající: Děkuji. Dávám o p ředloženém návrhu usnesení 

hlasovat. 

 

 (Probíhá hlasování.) 

 

-  PRO bylo 23 zastupitel ů, 

-  proti nebyl nikdo, 

-  hlasování se zdrželo 6 zastupitel ů. 

 

Tento bod byl schválen. 

 

 

 Dalším bodem schváleného programu dnešního zasedán í je bod 

uvedený pod po řadovým číslem  

 

11. 

 

Návrh Dohody o narovnání práva a povinností vyplýva jících ze 

smluvních vztah ů se spole čnosti KOOK Invest, a.s., jejichž 

předmětem je budoucí prodej a nájem pozemk ů parcelní číslo 

1068/2, parcelní číslo 1284/1, parcelní číslo 2631/1 a 

parcelní číslo 2921, vše v katastrálním území Strašnice 

v Praze 10. 

 

 

 Materiál uvede op ět kolega Zoufalík. Prosím.  

 

 

 Pan Zoufalík: Jedná se o kauzu, která je zde již 6 let 

k řešení. Proto jsem si k tomuto materiálu p řipravil n ěkolik 

úvodních poznámek a budu se snažit vám celou v ěc objasnit. 

 

 Na základ ě výsledk ů výb ěrového řízení byla se spole čností 

KOOK Invest, a. s., uzav řena v roce 2006 nájemní smlouva a 
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smlouva o smlouv ě kupní budoucí na prodej 4 pozemk ů za ceny 

dle výsledk ů výb ěrového řízení. 

 

 Firma KOOK zaplatila do dnešního dne m ěstské části nájem 

ve výši 10 milion ů korun, v roce 2010 byl v reakci na žádost 

občanů vyjmut pozemek v Tomické. 

 

 V roce 2011 Magistrát hlavního m ěsta Prahy konstatoval, že 

pozemek v D řevčické bude v budoucnu dot čen výstavbou 

komunikace, a proto nesouhlasil s prodejem tohoto p ozemku.  

 

 Rada m ěstské části n ěkolikrát cht ěla tuto v ěc řešit, a 

proto v samém finále souhlasila s ukon čením všech smluvních 

vztah ů. Z právních posouzení však vyplynulo, že jednostra nné 

ukon čení není možné.  

 

 Kompromisním řešením, ke kterému jsme se snažili 

dopracovat, je uzav ření dohody o narovnání. P ředmětem této 

dohody bude vyjmutí pozemk ů v Tomické a D řevčické, uzav ření 

kupní smlouvy na zbývající dva pozemky a vrácení po měrné 

částky nájemného za parcely v Tomické a D řevčické v četn ě 

úrok ů. 

 

 Pane starosto, otevírám diskusi k tomuto materiálu .  

 

 

 P ředsedající: Děkuji. O slovo se hlásí pan kolega Nepevný. 

Prosím.  

 

 

 Pan Nepevný: Dobrý den! Musím bohužel konstatovat, že 

kompromisní řešení, jak zde bylo uvedeno, je totáln ě špatné.  
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 Tento materiál, který jsme jako zastupitelé dostal i, jsem 

si docela podrobn ě prostudoval a souhlasím s názorem pana 

Zoufalíka, že se tato kauza skute čně vle če, nicmén ě p ůvodní 

smlouvy jsou koncipovány tak, že impuls k podpisu k upní 

smlouvy je dán podmínkou, která podle m ě v ůbec nenastala. Tato 

podmínka zní, že všechny čty ři uvedené plochy musí mít platné 

územní rozhodnutí. 

 

 Podle mých informací toto územní rozhodnutí nemá a ni jedna 

z nich, čili teoreticky tato kupní smlouva už v roce 2010 

uzav řena být nem ěla. 

 

 Další poznámka. Pro prostudování názor právní kanc elá ře 

říká, že díky negativní reakci magistrátu na prodej jednoho 

z t ěchto pozemk ů se vracíme do roku 2006. 

 

 Ono to není tak nevýhodné, když se na to podíváme,  protože 

pokud jsme v roce 2006, potom svým zp ůsobem městská část 

nemusí se spole čností KOOK znovu podepisovat kupní smlouvu, 

protože stále platí ona premisa, že všechny 4 pozem ky musí být 

s územním rozhodnutím. Není ani jeden. 

 

 Chráníme tudíž Tomickou, od firmy KOOK m ůžeme požadovat 

doplatit nájemné za rok 2010 a 2011 a tyto pozemky se pokusit 

nabídnout do aukce. 

 

 Pokud jde o výhodnost nebo nevýhodnost stávající d ohody o 

narovnání, po ekonomickém propo čtu m ěstská část za tyto dva 

pozemky po odpo čtu úrok ů nedostane ani korunu, takže firma 

KOOK si své peníze u m ěstské části uložila jako do banky a 

kdykoliv si je m ůže od čerpat i s úrokem. 

 

 Chápu, že tyto pozemky jsou t řeba nezastavitelné nebo h ůře 

zastavitelné, ale dle mého pov ědomí se jednalo o podnikatelské 
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riziko, které z řejm ě nevyšlo. M ěstská část ho ale nem ůže 

sanovat. D ěkuji. 

 

 

 P ředsedající: Také d ěkuji. Kdo se dále hlásí do diskuse? 

(Nikdo.) 

 

 Uzavírám proto diskusi a následn ě bych požádal kolegu 

Eksteina o odpov ědi na položené otázky. 

 

 Jedná se o záležitost, která není tak jednoduchá, jak jste 

ji popsal. Je to mnohem složit ější, protože právní vztah na 

úrovni této smlouvy je stále platný a bohužel jedin ý problém, 

který se vyskytuje, je na stran ě městské části, protože 

městská část už historicky chce jednotlivé pozemky vyjímat 

z této smlouvy, a ť už na základ ě reakcí ob čanů nebo na základ ě 

reakce hlavního m ěsta Prahy, která je pro m ě pon ěkud 

překvapivá, nicmén ě to absolutn ě nevadí a my se snažíme ud ělat 

maximum.  

 

 Pokud jde o tuto firmu, já jsem s ní jednání neved l, vedl 

je právní odbor, ale oni by podle informací, které mám, ur čit ě 

cht ěli pokra čovat v řešení t ěchto čty ř pozemk ů. Problém je 

v tom, že my nechceme, aby pokra čovali. V tom je podstata 

věci. 

 

 Oni nejsou ochotni od smlouvy odstoupit, my jim da lší dva 

pozemky nechceme dát.  

 

 Já sám říkám, že bych si dokázal p ředstavit vhodn ější 

řešení, které nazna čila rada, tj. ukon čení tohoto nájemního 

vztahu, ale v tuto chvíli to úpln ě možné není. Máme dv ě 

možnosti:  
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-  buď tento návrh p řijmout  

-  nebo nep řijmout. 

 

Pokud ho nep řijmeme, p řiznám se, že nevím, co bude dál. 

 

 Druhá v ěc je, že narovnání je bez jakýchkoliv ekonomických 

náklad ů na již prob ěhlé práce spojené s územním rozhodnutím, 

protože komise územního rozvoje po šest let, tato p roblematika 

je totiž na stole jednání zastupitelstva a r ůzných komisí šest 

let, a my jsme vždy říkali, že se nám to úpln ě nelíbí a cht ěli 

jsme tyto v ěci p řepracovávat, se tím zabývá.  

 

 Celý problém je v tom, že m ěstská část Praha 10 tyto 

projekty vlastn ě brzdí, chce vyjmout dva pozemky ze čty ř, ale 

pokud se podíváme na vým ěru, hovo říme o tom, že chceme vyjmout 

zhruba 75 % metr ů čtvere čních a chceme je získat zp ět, ale 

k tomu, jak postupovat dál, nám právní odbor nedal větší 

možnosti.  

 

 Pokud kolega Ekstein m ě chce doplnit, budu samoz řejm ě rád. 

Prosím.  

 

 

 Pan Ekstein: Jenom ve stru čnosti bych doplnil pana 

starostu a pana Nepevného.  

 

 Je to tak, že smluvní vztah je skute čně uzav řen na balí ček 

čty ř pozemk ů, p ři čemž smlouva podle právních rozbor ů, které 

máme k dispozici, je v sou časné dob ě platná a ú činná do 30. 

června 2015. 

 

 V p řípad ě, že se zastupitelstvo nerozhodne tuto navrženou 

dohodou o narovnání realizovat, tato smlouva nadále  pob ěží, 

ale v tom p řípad ě nebude možné vyhov ět ani požadavku ob čanů u 
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pozemku v Tomické, ani požadavku magistrátu týkajíc ího se 

pozemku v D řevčické a budeme muset hledat n ějaké další řešení. 

 

 Spole čnost KOOK nebyla ochotna akceptovat návrh rady, aby  

se veškeré smluvní vztahy ukon čily, když nepo čítáme již 

zaplacené nájemné, zejména s ohledem na jejich nákl ady, které 

měli se zpracováním projektové dokumentace, a v rámci  

narovnání se nám poda řilo dosáhnout jedin ě toho kompromisu, že 

tyto náklady nebudou od m ěstské části požadovat. 

 

 

 P ředsedající: Děkuji. S technickou poznámkou se hlásí 

kolega Nepevný, ale prosím, aby to byla skute čně poznámka 

technická, protože již byla ukon čena diskuse.  

 

 

 Pan Nepevný: Mám dvě technické poznámky:  

 

1) Není pravda, že firma KOOK si nebude nárokovat ú hradu za 

projektovou dokumentaci, protože v dohod ě o narovnání je 

zmínka o tom, že minimáln ě za pozemek v Tomické ano. 

 

2) Jedná se o právní vztah. Renomovaná právní kance lá ř, kterou 

si radnice Prahy 10 najala, říká, že jsme na za čátku, že jsme 

zpět v roce 2006. Máme uzav řenou nájemní smlouvu, máme 

podepsanou budoucí kupní smlouvu. 

 

 

 P ředsedající: To není poznámka technická, to jste už 

říkal. 

 

 

 Pan Nepevný:  Já vím, že vás to, pane starosto, asi mrzí, 

ale mám pravdu. 
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 P ředsedající: Nezlobte se, není to technická poznámka.  

 

Jenom poznámku k narovnání za pozemek v Tomické. To  bylo 

schváleno už minulým zastupitelstvem, nicmén ě k tomuto 

finan čnímu narovnání nikdy nedošlo, m ěstská část Praha 10 má 

neustále na svých ú čtech finan ční prost ředky z nájm ů. D ěkuji.  

 

 Prosím p ředsedu návrhového výboru o p ředložení návrhu 

usnesení k tomuto materiálu.  

 

 

 Pan Hošek: Budeme hlasovat o návrhu usnesení k bodu 

pořadové číslo 11 v p ředloženém zn ění beze zm ěny.  

 

 

 P ředsedající: Děkuji. O p ředloženém návrhu usnesení dávám 

hlasovat.  

 

 (Probíhá hlasování.) 

 

-  PRO návrh se vyslovilo 24 zastupitel ů, 

-  proti hlasovalo 5, 

-  zdrželo se hlasování 5 zastupitel ů. 

 

Tento bod byl schválen.  

 

 

 P řistoupíme k projednávání dalšího bodu schváleného 

programu, kterým je bod po řadové číslo 

 

12. 
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Informace o variantách dalšího postupu zajišt ění dalšího 

provozu Areálu volného času Gutova. 

 

 

 Prosím p ředkladatele pana Mgr. Vozobuleho, p ředsedu výboru 

pro řešení sportu a sportovních ploch, aby tento materiá l 

uvedl. 

 

 

 Pan Vozobule: Dobrý den, dámy a pánové, kolegyn ě, 

kolegové! 

 

 Na úvod drobné vysv ětlení a omluvu za to, že tento 

materiál vám byl dodán elektronicky v pátek p řed jednáním 

zastupitelstva, takže jsme nedodrželi lh ůty dle Jednacího 

řádu, ale o tomto materiálu se jednalo nap ří č všemi stranami 

až do konce minulého týdne. 

 

 Uvedl bych stru čnou historii tohoto p říb ěhu, i když 

Gutovka se tady objevuje tém ěř na každém zastupitelstvu.  

 

-  Na ja ře lo ňského roku podala spole čnost HAMR – Sport 

výpov ěď ze smluvního vztahu na správu Areálu Gutovka,  

-  bylo vypsáno výb ěrové řízení na nového správce, do 

kterého se nikdo nep řihlásil a  

-  zářijové zastupitelstvo loni rozhodlo, že po p řechodnou 

dobu na 6 m ěsíc ů bude uzav řena smlouva na dobu ur čitou se 

spole čností HAMR – Sport o správ ě Gutovky tak, aby její 

provoz nebyl p řerušen;  

-  v mezidobí se m ěly vyladit podmínky nového výb ěrového 

řízení. 

 

Sportovní výbor ve spolupráci s komisí ur čité podmínky 

výb ěrového řízení vypracoval, probíhala komunikace mezi  
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vedením radnice a komisí a výsledkem této komunikac e je 

materiál týkající se Gutovky, který máte na stole n yní. 

 

 Tento materiál v zásad ě rozpracovává dv ě varianty: 

 

-  První variantou je varianta výb ěrového řízení. Podmínky 

výb ěrového řízení vícemén ě vzešly z práce komise a výboru 

a je to ur čité kompromisní řešení s vedením radnice. 

V této variant ě výb ěrového řízení se ovšem dostáváme do 

jednoho problému, kterým je termín, protože i kdyby chom 

toto výb ěrové řízení i v n ějaké nejkratší lh ůta stihli 

vypsat, v podstat ě do konce b řezna tohoto roku, kdy kon čí 

smlouva s HAMR – Sportem, bychom nestihli vybrat no vého 

správce a op ět bychom museli po p řechodnou dobu, patrn ě 

několika m ěsíc ů, provoz Gutovky řešit bu ď prodloužením 

s HAMR – Sportem nebo n ějakým jiným zp ůsobem. 

-  Druhá varianta, která vykrystalizovala v pr ůběhu ledna, 

je ta, že by celý areál Gutovky p řešel pod správu Prahy 

10-Majetková, a.s., což je spole čnost stoprocentn ě 

vlastn ěná městskou částí. 

 

Jednalo by se o model, který není ni čím novým, je to model 

obvyklý i v jiných municipalitách i v jiných m ěstských 

částech, kdy se obchodní spole čnosti založené touto 

municipalitou starají o m ěstský majetek. 

 

 Podmínky smluvního vztahu s Prahou 10-Majetkovou, a.s., by 

byly velmi obdobné tomu, co má v sou časné dob ě HAMR – Sport, 

tzn. že p řísp ěvek na správu by byl hrazen m ěstskou částí 

akciové spole čnosti ve výši 300 tisíc korun m ěsí čně. 

 

 Další podmínkou je, že tato smlouva by byla uzav řena do 

konce roku 2014. Tento termín nebyl zvolen nijak ná hodně nebo 

libovoln ě, ale vícemén ě se kryje s koncem volebního období 
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tohoto zastupitelstva, takže pokud bychom se rozhod li pro tuto 

variantu, v podstat ě do konce našeho mandátu by byl provoz 

Gutovky zajišt ěn a bylo by na dalším zastupitelstvu, jak by se 

rozhodlo provoz Gutovky řešit. 

 

 Vidím tam i n ěkteré další výhody, a to, že 

 

-  dotace budou placeny firm ě, která je ve stoprocentním 

vlastnictvím m ěstské části a 

-  městská část bude mít také v ětší možnosti n ějakým 

způsobem ovlivnit ekonomiku provozu, p ředevším z hlediska 

úspor. 

 

Sportovní výbor i komise v rámci svých jednání v lo ňském 

roce tuto variantu jako jednu z možností doporu čovaly a 

sportovní výbor 23. ledna letošního roku variantu, že to bude 

spravovat Praha 10-Majetková, a.s., doporu čil. 

 

 Tato varianta byla samoz řejm ě projednána i s panem Vlkem, 

ředitelem Prahy 10-Majetkové, a.s. 

 

 Myslím si, že Gutovka je areálem, který svým význa mem 

přesahuje hranice naší m ěstské části a m ěli bychom mít 

povinnost zajistit její fungování také z toho d ůvodu, že už 

v ní bylo proinvestováno n ěkolik desítek milion ů korun, takže 

bychom nem ěli hazardovat s její pov ěstí tím, že by se zav řela. 

 

 Myslím si, že by Gutovka také m ěla p řestat být d ůvodem 

politických spor ů, protože si to prost ě tento areál 

nezaslouží. 

 

 Jsem p řesv ědčen, a také sportovní výbor je toho názoru, že 

přechod Gutovky pod správu Prahy 10-Majetkové, a.s., je tím 
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správným krokem a cht ěl bych vás proto požádat o podporu 

tohoto řešení. D ěkuji. 

 

 

 P ředsedající: Také d ěkuji. Do diskuse je dále p řihlášen 

kolega Šnajdr. Prosím.  

 

 

 Pan Šnajdr: Dobrý den, dámy a pánové! Tento návrh vítáme, 

ale musím říct, že prost řednictvím pana kolegy Narovce jsme 

již zhruba p řed p ůl rokem toto řešení navrhovali. 

 

 Myslím si proto, mohu mluvit i za své kolegy, že ´ pro 

tento návrh zvedneme ruku, protože správa sportovní ho za řízení 

prost řednictvím ú čelov ě z řízené spole čnosti vlastn ěné městem, 

je standardní záležitostí a je tomu tak i v ostatní ch velkých 

městech. 

 

 Vzhledem k tomu, že již na p ředpředminulém zastupitelstvu 

nás jako TOP 09 vyzval pan dr. Š ťastný, abychom jenom 

nekritizovali, ale navrhovali také n ějaká řešení, dovolil jsem 

si prost řednictvím internetu najít firmy, které se zabývají 

úsporami energií, a pro m ěstskou část jsem nechal vypracovat 

t ři nabídky. 

 

 V podstat ě každá z nich nezávisle na sob ě umožní m ěstské 

části ušet řit na energiích n ěkolik set tisíc korun ro čně, 

nejlepší nabídka umožní ušet řit 400 tisíc korun ro čně jenom na 

elektrické energii. 

 

 Nedostal jsem se, protože to d ělám ve svém volném čase, 

ješt ě k tomu, abych nechal vypracovat návrh na úsporu pl ynu, 

tzn. na zateplení nafukovací haly, ale myslím si, ž e do 

příštího zastupitelstva bych to mohl stihnout. 
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 P ředsedající: Děkuji. O slovo se dále hlásí paní kolegyn ě 

Kleslová. Prosím.  

 

 

 Paní Kleslová: Cht ěla bych se k této záležitosti vyjád řit 

zejména za kulturní a sportovní část. 

 

 S návrhem souhlasím, ale mám trochu problém s tím,  že aniž 

by minulé zastupitelstvo, které schválilo, že tento  areál bude 

dán do pronájmu HAMR-Sportu za 300 tisíc korun m ěsí čně, což se 

v tu chvíli jevilo jako nevyhnutelné, aby se nezav řel, uvedlo, 

stejn ě tak komise, z čeho se tato částka skládá, jaké tam jsou 

náklady na elekt řinu, na ostrahu, a naopak jaký je p říjem 

z pronájmu sportoviš ť, zejména z beachových kurt ů. 

 

 Te ď se tudíž dostáváme do situace, že v ůbec netušíme, jaké 

tam jsou náklady a p říjmy, takže Majetková, a.s., bude mít 

velký problém se s tím vypo řádat. 

 

 Sed ěli jsme nad tím, ale nikdo z nás netuší, protože ni kdo 

nedá k dispozici podklady, aby bylo známo, jaké byl y náklady 

na energie, stejn ě tak jim nikdo nedá své know how, za kolik 

pronajímali haly. 

 

 K tomuto řešení se také hlásím, a to proto, že tam budeme 

moci ovliv ňovat cenovou hladinu za pronájem sportoviš ť, budeme 

tam moci po řádat své akce a budeme tomu moci dát takového 

ducha, jaký m ěstská část pot řebuje, ale mám problém s tím, že 

nebyla dob ře vy řešena ekonomická část, když se sjednávala 

smlouva, takže te ď nevíme, co nás čeká. 
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 P ředsedající: Děkuji. S technickou poznámkou se hlásí 

kolega Šnajdr. 

 

 

 Pan Šnajdr: Všechny zmi ňované nabídky p ředám paní kolegyni 

Kleslové nebo celé rad ě. Energetická náro čnost na elekt řinu 

z toho jednozna čně vyplývá, o ostatních energetických vstupech 

zatím informace nemám.  

 

 

 P ředsedající: S ohledem na to, že se nikdo další o slovo 

nehlásí, dovolím si slovo vzít sám. 

 

 Mám na srdci n ěkolik v ěcí. Jednou z nich je, že Gutovka, 

nebudu nikoho jmenovat, se historicky stala politik ou. Místo 

toho, abychom hledali konsensuální řešení provozu a snažili se 

zajistit ji pro naše ob čany tak, aby fungovala, aby byla 

otev řená, stalo se z ní n ěco trochu jiného. 

 

 Dnes máme možnost, aby to všechny politické strany  

napravily, protože p řest řelky ohledn ě Gutovky byly nap ří č 

stranami, které jsou v zastupitelstvu Prahy 10 zast oupeny, a 

jedinou možností je, že si skute čně ze dvou variant p ředem 

řekneme, kterou jednotlivé kluby preferují a jakou c estou 

půjdeme. 

 

 Já se také p řikláním k tomu, aby Gutovka byla spravována 

Majetkovou, a.s., a to z d ůvodu, který uvád ěla i paní dr. 

Kleslová, protože musíme nejd říve reáln ě zjistit, jaké 

faktické náklady provoz Gutovky skrývá, a to myslím , že m ůžeme 

práv ě tímto zp ůsobem. V budoucnosti to zase dává možnost bu ďto 

ješt ě tomuto zastupitelstvu, p řípadn ě tomu dalšímu, aby p ři 

znalosti prost ředí a náklad ů t řeba bylo n ěkdy v budoucnu 

vypsáno výb ěrové řízení na provozovatele. 
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 Možná by tudíž i stálo za to, promi ňte mi to, kolegové, že 

by skute čně aspo ň p ředsedové jednotlivých klub ů řekli: 

přikláníme se k variant ě A) nebo B), kdy á čko je výb ěrové 

řízení, bé čko je Majetková, a.s., a následn ě podle toho, jak 

toto kole čko dopadne, bychom hlasovali pouze o jedné variant ě 

a tím dosp ějeme k finálnímu záv ěru „kauzy“ Gutovka. 

 

 Vedle m ě je kolega první místostarosta za ČSSD, takže bych 

se n ě n ěj obrátil s otázkou, k čemu se p řikláníte? 

 

 

 Pan Novák: Vnímám to tak, že toto kole čko je podle 

abecedy, p ředpokládal jsem, že kolegové se p řihlásí d řív. 

Nestalo se tak, takže „ Č“ za číná. 

 

 Četl jsem zápisy. Komise se sešla dvakrát, dvakrát b yly 

vyhotoveny zápisy, ale ono to tam nebylo tak úpln ě 

jednozna čné. Byla tam n ějaká doporu čení rad ě a v podstat ě tam 

stále b ěžely tyto dv ě varianty, a to 

 

-  doporu čujeme uspo řádat výb ěrové řízení a paraleln ě, anebo 

-  dejte to do správy Majetkové, a.s. 

 

Chápu potom trochu tápání našeho výboru pro sport, který 

se s tím také snažil vypo řádat, ale nejzajímav ější je 

informace pana Ing. Šnajdra, že má nabídky. Škoda, že to 

nebylo d řív, že jsme nemohli posoudit ekonomii, mít už n ějaké 

konkrétní údaje, které by jasn ě říkaly, jak to s touto 

ekonomií je, protože jsme to až dosud nem ěli prov ěřeno.  

 

 Vzpome ňme si, že ve výb ěrovém řízení, které jsme už 

uspo řádali, se nikdo nep řihlásil, takže zastupitelstvo se 

rozhodovalo o tom co s Gutovkou dál: 
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-  buď ji nechat ladem, padnout,  

-  anebo ješt ě na pár m ěsíc ů, v tomto p řípad ě do konce 

února, ji sv ěřit bývalému provozovateli do nájmu za 

peníze, které tam jsou.  

 

Ve sv ětle toho, s tím, že pan inženýr bude dále v této 

práci pokra čovat a t řeba nám řekne, že nejenom elekt řina, ale 

i plyn by se tam zlevnil, v této dob ě, ne říkám na v ěky v ěků, 

se klub ČSSD přiklání k názoru, že bude podporovat variantu 

číslo dv ě.  

 

 

 P ředsedající: Děkuji. Znamená to, že varianta číslo dv ě je 

Majetková, a.s. 

 

 O slovo se dále hlásí kolega Vinš. Prosím. 

 

 

 Pan Vinš: Klub ODS podpo ří variantu p řevedení Areálu 

Gutovka do správy Majetkové, a.s., a to hlavn ě z toho d ůvodu, 

který nyní uvád ěl pan první místostarosta. 

 

 Nemyslím si, že náklady a p říjmy tohoto areálu se zjistí 

jenom t ěmito analýzami, ale pouze tím, že to budeme spravov at 

a zjistíme si jak p říjmovou, tak výdajovou stránku, a to 

nejenom výdaje za energie, ale i výdaje další, takž e následn ě 

budeme potom moci ud ělat ekonomickou analýzu. Z tohoto d ůvodu 

to ur čit ě podpo říme. 

 

 

 P ředsedající: Děkuji. Slovo má paní kolegyn ě Cabrnochová. 

Prosím. 
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 Paní Cabrnochová: Děkuji, pane starosto. Klub strany 

Zelených a Desítky pro domácí také podporuje varian tu sv ěření 

do pé če Majetkové, a.s. 

 

 

 P ředsedající: Děkuji. Jenom pro formu, protože jsem to 

slyšel už od kolegy Šnajdra, by se mohl vyjád řit ješt ě kolega 

Narovec jakožto p ředseda, pohlavár a snad by se dalo říct 

kmotr v pozadí. (Oživení.) 

 

 (Pozn. Stenografa: Bylo to jist ě řečeno v nadsázce, ale 

vy řčeno to bylo, takže nejsem oprávn ěn uvedené oslovení 

pominout nebo jakkoliv upravovat. Zápis by nebyl au tentický.) 

 

 

 Pan Narovec: Pane starosto, nejsem ani kmotr, ani pohlavár 

… … 

 

 

 P ředsedající: Ale p ředseda. Promi ňte. 

 

 

 Pan Narovec: Předseda ano. Za klub TOP 09 m ůžu říct, že 

souhlasíme s variantou B), nikoliv s variantou II),  což je 

sv ěření do Majetkové, a.s. 

 

 

 P ředsedající: Děkuji. O vyjád ření ješt ě prosím paní 

Čunátovou. 

 

 

 Paní Čunatová: Ostatní kolegové se vyjád řili, já za klub 

KSČM rovn ěž souhlasím s tím, aby to p řešlo do Majetkové, a.s. 
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 P ředsedající: Děkuji vám. Myslím, že je jasné, že budeme 

hlasovat o variant ě B). 

 

 Kolegu Šnajdra bych ješt ě cht ěl požádat, aby firmy, které 

jste vyhledal … …  

 

(Ing. Šnajdr je p řipraven je dát k dispozici.)  

 

Nedávejte mi je, já se firem obecn ě bojím, ale pokud to 

přejde do správy Majetkové, a.s., je pot řeba to projednat 

s orgány této spole čnosti, protože poté bude správu reáln ě 

vykonávat Majetková, a.s. 

 

 S technickou poznámkou je dále p řihlášen pan kolega Novák. 

Prosím. 

 

 

 Pan Novák: Děkuji. Te ď jsem trochu zmaten, protože pan 

Ing. Narovec mluví o variant ě B), ale já mám v podkladech 

uvedenu variantu I) a II), takže nevím, jestli nemá me r ůzné 

materiály. 

 

 

 P ředsedající: Myslím, že si všichni rozumíme. (Oživení.) 

Berme variantu B) jako II) nebo II) jako B), je to úpln ě 

jedno, hovo říme o správ ě Majetkové, a.s. 

 

 S další technickou poznámkou se ješt ě hlásí pan tajemník 

Slavík. Prosím. 
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 Pan Slavík: K tomu, co nastínil pan starosta, bych cht ěl 

říct, že zmi ňované materiály si vezmu já jako p ředseda 

představenstva Majetkové, a.s., a p ředám je panu řediteli. 

Děkuji.  

 

 

 P ředsedající: Také d ěkuji. Prosím p ředsedu návrhového 

výbor, aby p řednesl návrh usnesení týkající se pouze jedné 

varianty.  

 

 

 Pan Hošek: Návrhový výbor p ředkládá návrh usnesení k bodu 

číslo 12 ve variant ě II) v p ředloženém zn ění beze zm ěny.  

 

 

 P ředsedající: Děkuji. O p ředneseném návrhu usnesení dávám 

hlasovat.  

 

 (Probíhá hlasování.) 

 

-  PRO návrh se vyslovilo 34 zastupitel ů, 

-  proti nebyl nikdo, 

-  nikdo se nezdržel hlasování. 

 

Za tuto jednomyslnost vám, kolegové, d ěkuji. Tento bod byl 

schválen. 

 

 

 P řistoupíme k projednávání dalšího bodu schváleného 

programu, kterým je bod po řadové číslo  

 

13 
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Návrh zn ění urgen čního dopisu ve v ěci sv ěření pozemk ů do 

správy m ěstské části Praha 10, a to pozemk ů parcelní číslo 

1125/5, 1125/6 a 1125/7, vše v katastrálním území V ršovice, a 

pozemků parcelní číslo 1463/1, 1463/9, 1463/23, 1463/24, 

1463/25 a 1463/26, vše v katastrálním území Strašni ce. 

 

 

 Jedná se o pozemky ve dvou lokalitách. Omlouvám se  za to, 

že tento materiál šel na stoly, ale fakticky je to pouze 

aktualizace již jednou schváleného materiálu, který m jsme 

požádali Magistrát hlavního m ěsta Prahy o sv ěření pozemk ů. 

 

 Jednak se jedná o pozemky pod stadionem Bohemians,  protože 

hlavní m ěsto Praha požádalo m ěstskou část o vyjád ření k nájmu, 

případn ě k prodeji t ěchto pozemk ů.  

 

S ohledem na minulá zastupitelstva, kdy jsme řešili 

Bohémku, nám nep řipadá rozumné, aby tento majetek byl zcizen 

prodejem soukromé spole čnosti, a p řišlo by nám výhodn ější, aby 

tento majetek byl sv ěřen městské části. O toto sv ěření jsme 

žádali historicky už v letech 2004 – 2005. 

 

 Dále jsou to pozemky okolo T řebešína, kde je snaha o  

scelení pásu zelen ě. Také tyto žádosti jsou staré zhruba 10 

let, ale nikdy tyto dv ě lokality s uvedenými parcelními čísly 

nebyly hlavním m ěstem Prahou projednány. 

 

 Tady je tudíž návrh na urgen ční dopis, protože za tu dobu 

se na magistrátu vyst řídala dv ě nebo t ři zastupitelstva, 

abychom znovu na sebe upozornili, že o tyto pozemky  máme 

zájem, a myslím, že tu nejv ětší váhu t ěmto dopis ům dá práv ě 

znovuschválení zastupitelstvem m ěstské části Praha 10. 
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 Tolik mé úvodní slovo a otevírám diskusi, do níž j e 

přihlášen Martin Hejl. Prosím. 

 

 

 Pan Hejl: Děkuji. V p řipraveném návrhu usnesení se v bod ě 

II. ukládá zaslat na Magistrát hlavního m ěsta Prahy tento 

urgentní dopis. 

 

 V p říloze 1 a 2 jsou návrhy dvou dopis ů: 

 

-  první, který je adresován Magistrátu hlavního m ěsta 

Prahy, panu ředitel odboru Radku Svobodovi, by odpovídal, 

-  druhý je adresován paní radní Alexand ře Udženiji, kde si 

nejsem jist, jestli je vhodné dopis adresovat na 

Magistrát hlavního m ěsta Prahy. 

 

Moje poznámka je tudíž veskrze technická, ale domní vám se, 

že pokud toto máme schválit, pak by to i v tomto oh ledu m ělo 

být v po řádku.  

 

 Pokud jde o pani radní Udženiji domnívám se, že by chom 

dopis m ěli adresovat spíše na Magistrát hlavního m ěsta Prahy a 

panu Svobodovi na v ědomí či opa čně: panu řediteli odboru dopis 

a na v ědomí paní radní. D ěkuji. 

 

 

 P ředsedající: Také d ěkuji za technickou p řipomínku. Myslím 

si, že tento dopis bychom m ěli poslat na Magistrát hlavního 

města Prahy, panu řediteli Svobodovi asi na v ědomí, nicmén ě 

jsem cht ěl, aby tento dopis dostala p římo radní, která má 

v kompetenci majetek, p řípadn ě tento dopis m ůže být zaslán i 

celé rad ě hlavního m ěsta Prahy, ale tam praxe takto nefunguje, 

takže proto jsou v p říloze uvedeny dopisy dva, a to pro 
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-  radní Udženiji a 

-  ředitele odboru majetku Radka Svobodu. 

 

Nevím, jestli pan kolega Hejl má n ějaký konkrétní návrh na 

úpravu návrhu usnesení, aby to z jeho odborného poh ledu bylo 

v po řádku, protože já si jeho pohledu vždycky vážím. Nev ím, 

jestli má n ějaký návrh, ale p řiznám se, že m ě nyní nic 

nenapadá. 

 

 

 Pan Hejl: Navrhuji v bod ě II. formulaci „zaslat na Hlavní 

město Prahu“, pokud tím hlavním adresátem bude paní r adní 

Udženija, a v dopise pro ni upravit i vlastní adres u. D ěkuji.  

 

 

 P ředsedající: Také d ěkuji. S touto úpravou se jako 

předkladatel ztotož ňuji.  

 

V návrhu usnesení bude tudíž jediná zm ěna, a to v bod ě II. 

ukládá, kde vypadává písmeno „M“, takže bude uveden o „zaslat 

na HMP“. D ěkuji. 

 

 Hlásí se n ěkdo další do diskuse? (Nikdo.) 

 

 Uzavírám diskusi a prosím p ředsedu návrhového výboru o 

předložení návrhu usnesení.  

 

 

 Pan Hošek: Budeme hlasovat o návrhu usnesení k bodu 

pořadové číslo 13 s jednou zm ěnou, která je v bod ě I. 

schvaluje, jinak z ůstává p ředložené zn ění beze zm ěny. 

 

 (Pozn. stenografa: Nerozumím tomu, protože zm ěna se týkala 

bodu II. ukládá.) 
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 P ředsedající: Děkuji. Dávám o p ředloženém návrhu usnesení 

hlasovat. 

 

 (Probíhá hlasování.) 

 

-  PRO bylo 31 zastupitel ů, 

-  proti nebyl nikdo, 

-  3 se zdrželi hlasování. 

 

Tento bod byl schválen. 

 

 

 Dalším bodem schváleného programu je bod uvedený p od 

pořadovým číslem  

 

14. 

 

Podání zastupitelstvu m ěstské části Praha 10. 

 

 

 Všichni je máte p řed sebou, takže k t ěmto podáním otevírám 

diskusi. (Nikdo se nehlásí.) Budou samoz řejm ě vy řízena. 

 

 Ukon čuji diskusi. 

 

 

 Dalším bodem schváleného programu je bod uvedený p od 

pořadovým číslem  

 

15. 

 

Různé. 
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 Kdo se hlásí o slovo v tomto bod ě? Kolega Nepevný.  

 

 Pane kolego, jste si jist, že je to k bodu „R ůzné“ nebo 

k bodu „Dotazy a informace člen ů zastupitelstva? (Oživení.) 

 

 

 Pan Nepevný: Dnes si už nejsem jist ni čím. (Oživení.) Mám 

dotaz týkající se této řídící jednotky, našeho nového systému. 

 

 P ředsedající: Myslím si, že se to týká spíše „Dotaz ů a 

informací člen ů zastupitelstva“. (Oživení.) 

 

 

Pan Nepevný: Dobře. 

 

 D ěkuji. O slovo v tomto bodu se tudíž nehlásí nikdo.  

 

 

 Posledním bodem programu dnešního jednání zastupit elstva 

je bod po řadové číslo  

 

16. 

 

Dotazy a informace člen ů zastupitelstva.  

 

 

 Slovo má kolega Nepevný.  

 

 

 Pan Nepevný: Děkuji. Zajímaly by m ě akcelerátory nalevo a 

napravo od hlasovacích tla čítek +, 0, -, a to ++, --. Co je 

to? 
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 P ředsedající: Plus, plus stisknete vždy na za čátku jednání 

zastupitelstva, když jste si jist, že pln ě podporujete 

koalici, která tady sedí …… (bou řlivá odezva, smích), a už 

tady nemusíte sed ět, protože vždy bude zaznamenáno, že jste 

souhlasil naprosto se vším, co jsem p ředložili. (Hlasitý 

smích.) 

 

 

 Pan Nepevný: Bohužel toho jsem se obával. (Bou řlivá 

odezva.) 

 

 Ale te ď vážn ě. Co to je? 

 

 

 P ředsedající: Myslím, že se tím nemusíme vzrušovat. Je to 

slepé tla čítko. Pánové z obslužné firmy p řikyvují, takže je to 

úpln ě zbyte čné, ale možná byste mohli uvažovat o návrhu, který 

jsem tu uvedl (oživení), protože by to ur čit ě stálo za to. 

 

 

 Pan Nepevný: Budu ješt ě pokra čovat. Teoreticky tudíž na 

tato dv ě tla čítka by se p ři n ějaké shod ě, pokud bychom ji 

nalezli, dala implementovat n ějaká další funkce? (Oživení.) 

Děkuji. 

 

 

 P ředsedající: Máte n ějaký technický návrh, co by to mohlo 

být? (Zatím ješt ě ne.) D ěkuji. 

 

 O slovo se ješt ě hlásí kolega Lipovský. Prosím. 
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 Pan Lipovský: I ode m ě dobré odpoledne! Dovolil jsem si 

vám zaslat pozvánky na čtvrte ční slavnostní otev ření vernisáže 

v Sámovce v 11 hodin, takže to jenom p řipomínám.  

 

 Je to z řejm ě nejvýznamn ější stavba, kterou jsme tady za 

poslední léta realizovali, takže doufám, že se tam potkáme. 

Děkuji.  

 

 

 P ředsedající: Také d ěkuji. Vzhledem k tomu, že máme za 

sebou tzv. rozpo čtové zastupitelstvo a rozpo čet byl schválen, 

za což chci ješt ě jednou všem pod ěkovat, a zárove ň je na Praze 

10 tradicí, že vždy po zasedání rozpo čtového zastupitelstva se 

zastupitelé spole čně s vedoucími odbor ů setkají na p ředem 

domluveném míst ě v p ředem dohodnutém čase, aby pokra čovali 

v debatách o rozpo čtu, dnes je tímto vylosovaným místem 

Gutovka od 18 hodin. 

 

 Kdo bude chtít, potom nejen já, ale i ostatní kole gové 

budeme rádi, jestliže se tam spole čně setkáme. 

 

 D ěkuji vám a kon čím dnešní jednání zastupitelstva. 

 

 

 (Jednání ukon čeno v 16.05 hodin.) 


